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Ple ordinari de data divuit de setembre de dos mil catorze. 
  
A Cabrera de Mar, comarca del Maresme, a divuit de setembre de dos mil catorze, es 
reuneixen a la Casa Consistorial per tal de celebrar sessió ordinària de primera convocatòria 
del Ple Municipal, sota la presidència de l’Il·lm. Sr. Alcalde, Jordi Mir i Boix, els senyors/res 
regidor/res que seguidament s’esmenten: Sra. Núria Pera Maltes, Sra. Anna Maluquer Ferrer, 
Sr. Carles Munné Pagan, Sr. Joan Buxadé i de la Torre, Sr. Antonio Abel Nuri, Sra. 
Montserrat Reig Pascual, la Sra. Neus Sola Bigas, el Sr. Joan Vila Carbonell, la Sra. Yolanda 
Laspalas Cantón i el Sr. José Ramón Villaverde Díez. 
 
Hi assisteix el Secretari de l’Ajuntament, Sr. Francesc Simona i Altimir, que certifica. 
 
Hi ha quòrum de constitució segons l’article 98. c) del Text refós de la llei municipal i de règim 
local de Catalunya, aprovat per Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril. 
 
A les vuit del vespre es declara oberta la sessió per ordre de la Presidència i es dóna compte 
del punt que consta a la convocatòria i que ja són del coneixement dels senyors/res 
regidors/res. 

El Sr. Alcalde dóna la bona nit a tothom. Benvinguts a la sessió ordinària del Ple corporatiu 
del dia divuit de setembre de dos mil catorze. 

0. DONAR CARÀCTER ORDINARI AL PLE  

El Sr. Alcalde manifesta que bé, abans d’iniciar el Ple, hauríem d’aprovar la declaració de 
caràcter ordinari d’aquest Ple, atès que és la tercera setmana del mes de setembre, és el 
tercer dijous, quan normalment sabeu que els plens ordinaris són el segon dijous dels mesos 
senars, però com que coincidia amb la festivitat de la Diada Nacional de Catalunya, doncs, 
s’ha posposat a aquesta tercera setmana. Hi estem d’acord, doncs, amb donar-li caràcter 
ordinari? Molt bé, perfecte.  

Sotmès l’assumpte a votació, el Ple, ateses les especials circumstàncies, acorda atorgar el 
caràcter d’ordinari a la present sessió. 

Bé, abans d’iniciar també, proposo que fem un minut de silenci en honor i en record de la 
Joana Orfila, que ens va deixar el passat mes de juliol. Com que és el primer ple que fem 
sense tenir-la a ella entre nosaltres, doncs, fem aquest minut de silenci, si us sembla.  

(Pausa per fer un minut de silenci.) 

1. APROVACIÓ ACTA ANTERIOR  

El Sr. Alcalde manifesta que bé, anem, doncs, al primer punt de l’ordre del dia, que és 
l’aprovació de l’acta anterior. Dels membres del govern, algú té alguna esmena a fer? Sí, la 
Neus? Endavant. 

La Sra. Neus Sola Bigas, regidora del grup municipal de CiU, dóna el bon vespre. Són dues 
petites –petites– esmenes. A la pàgina 6, en el penúltim paràgraf, a la penúltima línia posa 
«segons dimensió ideològica operativa», i és «ideològica o operativa».  

I després, a la pàgina 10, a l’últim paràgraf de tots, posa «un altre resum, però hi ha...», no 
sé, una almohadilla i uns números que s’han saltat, i aquí hauria de posar «però també 
extens».  
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Ja està. Gràcies.  

El Sr. Alcalde manifesta que molt bé, gràcies, Neus. Algú més? El Sr. Abel. 

El Sr. Antoni Abel Nuri, regidor del grup municipal de GxC, manifesta que a la pàgina 27, 
tercer paràgraf. Paràgraf número 3, primera línia, posa: «Bé, aquest pressupost es va 
elaborar partint que es feia una solera de formigó». No: «sorrera de formigó».  

Al sisè, a la penúltima línia, «i en condicions tots els parcs que posem». No: «que puguem».  

A la pàgina 28, al tercer paràgraf, «ha fet la brigada de GICSA amb la col·laboració de 
(1:18:00)», no sé què significa això. Més endavant posa «excepte, evidentment, l’estesa de 
l’àcid...». D’àcid no, reciclat, és àrid reciclat. 

I a la pàgina 30, a l’onzè paràgraf, a la penúltima línia... pàgina 30, «pero no hicieron la 
parta». No: «la parte de arriba».  

El Sr. Joan Buxadé i de la Torre, regidor del grup municipal d’ERC, manifesta que a la 
pàgina 16, està repetit dues vegades el primer..., on diu primer, que puja el requadre de 
número, recurs, recurrent, exercici, diu segon, i després es torna a repetir: primer, el quadre, 
i després el segon.  

El Sr. Alcalde manifesta que sí, està duplicat. Bé, per part meva en tinc alguna també. 
concretament a la pàgina 4, al primer paràgraf, a la quarta línia, diu «Centre Comercial Lidl, 
que han habilitat recentment». No, ha de dir «que hem habilitat recentment». En lloc de 
«han», «hem». «Hem habilitat», d’acord? 

I després, una altra a la pàgina 17, en el punt 5.1, al segon paràgraf, que comença per «Bé, 
això que es diu així...», a la línia 7 diu «aquí tothom a dit la seva», aquest «a» va amb «h». 
No incideix en res, però és que fa tan mal d’ulls, que... «Aquí tothom ha dit la seva», amb 
«h».  

I per últim, a la pàgina 20, al sisè paràgraf, la segona línia, i també a la quarta línia, perquè 
és la mateixa errada, cap al final diu «preinscripcions», i hauria de dir «prescripcions». Tant a 
la segona línia com a la quarta. En lloc de «preinscripcions», ha de dir «prescripcions», que 
són coses diferents. 

Molt bé. Algú de l’oposició? Sra. Laspalas, alguna esmena? No? Gent per Cabrera? No? No 
hi ha esmenes a l’acta? Doncs, donem per aprovada l’acta, si us sembla. Tothom hi està 
d’acord? 

El Consistori per unanimitat acorda aprovar l’acta de la sessió ordinària del Ple Municipal, 
corresponent al dia deu de juliol de dos mil catorze, amb les esmenes esmentades. 

2. DESPATX OFICIAL  

Seguidament aquest fedatari d’ordre de la Presidència llegeix les comunicacions oficials, les 
resolucions administratives i peticions de particulars, així com les disposicions generals 
d’importància publicades als diaris oficials i de les resolucions de l’alcaldia dictades fins a la 
data. 

El Consistori per unanimitat acorda donar-se’n per assabentat. 
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3. URBANISME 

3.1. APROVACIÓ TERMINI SUSPENSIÓ A TOT EL TERME MUNICIPAL DE LLICÈNCIES 
i COMUNICACIONS PRÈVIES D’ACTIVITATS DESTINADES A CLUBS I ASSOCIACIONS 
DE CÀNNABIS O ALTRES SUBSTÀNCIES TÒXIQUES, ESTUPEFAENTS O 
PSICOTRÒPIQUES LEGALMENT PERMESES I NO CONSTITUTIVES D’INFRACCIÓ 
PENAL  

El Sr. Alcalde manifesta que bé, doncs passem al 3.1, que és l’aprovació del termini de 
suspensió a tot el terme municipal de llicències i comunicacions prèvies d’activitats 
destinades a clubs i associacions de cànnabis o altres substàncies tòxiques, estupefaents o 
psicotròpiques legalment permeses i no constitutives d’infracció penal. Ens presenta el tema 
la regidora d’Urbanisme i Sostenibilitat, Sra. Núria Pera Maltes. Endavant, Núria, quan 
vulguis. 

La Sra. Núria Pera Maltes, regidora d’Urbanisme, dóna les gràcies i la bona nit a tothom. 
Relatiu a l’expedient 744 de 2014 sobre la suspensió de llicències i comunicacions prèvies 
d’activitats destinades a clubs i associacions de fumadors de cànnabis o d’altres substancies 
tòxiques no constitutives d’infracció penal, i vistos els informes de l’arquitecte municipal amb 
data 23 de juliol de 2014, proposem l’adopció dels següents acords: primer, suspendre, a 
l’empara de l’article 73.1 del text refós de la Llei d’urbanisme, aprovat pel decret legislatiu 
1/2010 de 3 d’agost, l’atorgament i tramitació de llicències i comunicacions prèvies 
d’activitats destinades a clubs i associacions de cànnabis o d’altres substàncies tòxiques, 
estupefaents o psicotròpiques legalment permeses i no constitutives d’infracció penal, amb la 
finalitat d’estudiar-ne la formació o la reforma de l’instrument de planejament pertinent que 
s’estima via pla especial, per tal de definir els usos compatibles i associats a aquestes 
activitats, i regular les condicions urbanístiques en aquelles zones i sectors del municipi on 
poden ser admeses; segon, determinar de conformitat amb l’article 74.1 de l’esmentat text 
legal, que el termini de suspensió serà d’un any; tercer, establir, de conformitat amb l’article 
73.3 de l’esmentat text legal, que l’àmbit subjecte a suspensió es correspon a tot el sòl del 
municipi de Cabrera de Mar; i quart, publicar el present acord en el Butlletí de la Província de 
Barcelona, de conformitat amb allò previst en l’article 73.3 del citat text legal.  

Amb això, perquè d’alguna manera s’entengui, nosaltres no estem prohibint absolutament 
res, sinó que ens donem un any de suspensió per a estudi d’usos on han d’anar aquests 
locals de fumadors, o aquests clubs de fumadors. Perquè hem de regular d’alguna manera a 
tot el nostre terme municipal a quina distància han d’estar de la població –bé, això hem 
d’estudiar-ho– a quina distància han d’estar d’una escola, a quina distància han d’estar d’un 
pavelló esportiu. Vull dir que nosaltres ens volem donar –i espero que tots participem en 
aquest tema– un any per estudiar, o sigui, un any de suspensió per estudiar els usos 
d’aquests clubs. 

Moltes gràcies. 

El Sr. Alcalde manifesta que molt bé, gràcies, Núria. Donem la paraula als grups de 
l’oposició, per si volen comentar alguna cosa. Sra. Laspalas? 

La Sra. Yolanda Laspalas Cantón, regidora del grup municipal del Partit Popular de 
Catalunya, manifesta que no, que votaré a favor, y que, bueno, que espero que un futuro se 
pueda decidir un poquito entre todos, si es que se va a dar permisos.  

El Sr. Alcalde manifesta que molt bé. Gent per Cabrera? No? Cap comentari? 
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Bé, doncs, procedim a la votació d’aquest punt. 

Vots a favor de la suspensió? 

Molt bé, doncs, queda aprovat per unanimitat, 11 vots a favor. Perfecte.  

Sotmès l’assumpte a votació el Consistori per unanimitat, acorda: 

Primer: Suspendre, a l’empara de l’article 73.1 del text refós de al llei d’Urbanisme, aprovat 
per decret legislatiu 1/2010 de 3 d’agost, l’atorgament i tramitació de llicències i 
comunicacions prèvies d’activitats destinades a clubs i associacions de cànnabis o d’altres 
substàncies tòxiques, estupefaents o psicotròpiques legalment permeses i no constitutives 
d’infracció penal, amb la finalitat d’estudiar-ne la formació o la reforma de l’instrument de 
planejament pertinent, que s’estima via Pla Especial, per tal de definir els usos compatibles i 
associats a aquestes activitats i regular les condicions urbanístiques en aquelles zones i 
sectors del municipi on poden ser admeses.  

Segon: Determinar, de conformitat amb l’article 74.1 de l’esmentat text legal, que el termini 
de suspensió serà d’un any. 

Tercer: Establir, de conformitat amb l’article 73.3 de l’esmentat text legal, que l’àmbit 
subjecte a suspensió es correspon amb tot el sòl del municipi de Cabrera de Mar. 

Quart: Publicar el present acord en el butlletí de la Província de Barcelona, de conformitat 
amb allò previst en l’article 73.3 del citat text legal, , fent avinent que, contra el present acord, 
que és definitiu en via administrativa, es podrà interposar amb caràcter potestatiu recurs de 
reposició davant l’òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes. O bé, directament contra 
aquesta resolució, es podrà interposar recurs contenciós administratiu davant els jutjats 
contenciosos administratius de la província de Barcelona, en el termini de dos mesos. 

4. PRESIDÈNCIA  

4.1. APROVACIÓ, SI ESCAU, CALENDARI FESTES LOCALS EXERCICI 2015  

El Sr. Alcalde manifesta que passem al següent punt, que és l’aprovació, si escau, del 
calendari de festes locals per a l’exercici 2015. Ens presenta aquest punt el Sr. Joan Buxadé 
i de la Torre, regidor d’Hisenda i Serveis Interns. Endavant, Joan. 

El Sr. Joan Buxadé i de la Torre, regidor d’Hisenda i Serveis Interns, dóna el bon vespre i 
manifesta que al DOGC del 30 d’abril, la Generalitat va aprovar les festes de tipus general, i 
estàvem pendents d’aprovar les festes de tipus local. És un any una mica especial el 2015, 
perquè la que normalment aprovàvem era el segon dilluns de pasqua, i aquest any el segon 
dilluns de pasqua és el 25 de maig. I com que el 24 de maig són les eleccions municipals del 
2015, aleshores, es van reunir diferents Alcaldes de diferents ajuntaments, inclòs el de 
Barcelona, per veure què es feia amb aquelles dates, per evitar que en ser un pont més llarg 
la gent no es desplacés i la gent tingués més fàcil anar..., estigués més a prop d’anar a votar.  

Per tant, l’acord al qual s’ha arribat, i partint bàsicament de la decisió de Barcelona, que és la 
que més pes dóna en aquest tema d’aquesta festa, enlloc del dilluns dia 25 de maig, es 
passa al dilluns següent, és a dir, 1 de juny. L’1 de juny serà una de les festes locals. I la 
segona festa local, com ja és habitual a Cabrera, serà el dia de Sant Feliu, el nostre patró, l’1 
d’agost, que aquest any cau en dissabte però a pesar de tot creiem que ha de ser la festa, la 
segona festa. 
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Res més. 

El Sr. Alcalde manifesta que molt bé. Per tant, la proposta del govern és que les festes locals 
de Cabrera siguin l’1 de juny i l’1 d’agost. Alguna cosa a comentar, Sra. Laspalas, del Partit 
Popular? No? Gent per Cabrera? Amb qui hem comentat una mica prèviament, hi ha hagut 
de tot una mica però, hi hem estat tots d’acord en principi amb aquestes dates? Val, 
perfecte.  

Molt bé, doncs, sotmetem aquest punt a votació. 

Vots a favor? 

Molt bé, doncs queda aprovat aquest punt per unanimitat, 11 vots a favor.  

Sotmès l’assumpte a votació el Consistori per unanimitat, acorda: 

Primer: Proposar a l’Honorable Sr. Conseller d’Empresa i Ocupació de la Generalitat de 
Catalunya per tal que fixi com a festes de caràcter local del nostre municipi per a l’any 2015, 
els dies 1 de juny i 1 d’agost de 2015 (dilluns i dissabte, respectivament) que corresponen al 
següent dilluns després del Dilluns de la Segona Pasqua i a la Festa Major de Sant Feliu. 

Segon: Notificar els presents acords a l’Honorable Sr. Conseller d’Empresa i Ocupació de la 
Generalitat de Catalunya, als efectes procedents. 

Tercer: Facultar a l’Il·lm. Sr. Alcalde tan àmpliament com sigui menester i en dret es 
requereixi per a l’efectivitat dels presents acords. 

4.2. RESOLUCIÓ AL·LEGACIONS I APROVACIÓ DEFINITIVA, SI ESCAU, DE 
L’ESTABLIMENT DEL SERVEI DE CASAL AMB SERVEIS PER A LA GENT GRAN I 
DOCUMENTACIÓ QUE L’INTEGRA  

El Sr. Alcalde manifesta que passem al següent punt, que és el punt 4.2, que és la resolució 
d’al·legacions i aprovació definitiva, si escau, de l’establiment del servei de casal amb serveis 
per a la gent gran, i la documentació que l’integra. Ens presenta aquest punt, en principi, el 
Sr. Secretari, Sr. Francesc Simona i Altimir. Endavant, quan vulgui. 

El Sr. Secretari manifesta que sí, bé. El Ple de l’Ajuntament, mitjançant acord adoptat en 
sessió ordinària del dia 10 de juliol de 2014, va acordar sotmetre a informació pública la 
documentació i els expedients tramitats per a l’establiment i prestació del casal amb serveis 
per a la gent gran de Cabrera de Mar. El tràmit d’informació pública de trenta dies s’ha 
materialitzat mitjançant la publicació dels corresponents edictes en el Butlletí Oficial de la 
Província de Barcelona del dia 17 de juliol de 2014, en el Diari Oficial de la Generalitat de 
Catalunya del dia 15 de juliol de 2014, i número 6.664, en el tauler d’edictes de l’Ajuntament i 
en la pàgina web municipal. 

Durant el període d’informació pública, únicament s’ha presentat l’al·legació formulada pel 
Grup Municipal de Gent per Cabrera, i que és objecte del present informe. Els al·legants, 
després d’exposar els fets i fonament de dret que consideren procedents, demanen que es 
deixi sense efecte els acords del plenari referents a l’aprovació de la memòria justificativa de 
l’establiment de casal amb serveis per a la gent gran, reglament de règim intern del casal, i la 
ratificació de l’acord de junta de govern local de 20 de maig de 2014.  
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Al respecte s’ha de manifestar el següent: la competència per a la implantació i establiment 
de serveis corresponen al Ple de l’Ajuntament, article 160.2 del Reglament d’Obres, 
Activitats i Serveis dels Ens Locals, aprovat pel Decret 179/1995 de 13 de juny. En l’acord 
plenari del dia 10 de juliol de 2014, l’Ajuntament inicia el tràmit establert al referit article 160, 
sotmeten a informació pública, pel termini de trenta dies, la documentació a què es refereix 
l’article 159 de l’esmentat reglament, i, per tant, segueix la tramitació correcta. L’acord tan 
repetit, de 10 de juliol de 2014, no s’adiu en cap cas als supòsits de l’article 62 de la Llei 
30/92 de 26 de novembre de règim jurídic de les administracions públiques i del procediment 
administratiu comú, pel que fa a la nul·litat de ple dret dels actes administratius, ni tampoc és 
anul·lable a tenor del que determina l’article 63 de la citada Llei 30/1992, de 26 de novembre.  

Per tot el que s’ha manifestat, l’informant és del parer, i així ho proposa al Ple municipal, que 
procedeix la desestimació de l’al·legació formulada. 

El Sr. Alcalde manifesta que gràcies, Sr. Secretari. Per tant, es desestima aquesta al·legació, 
i com que no hem rebut en aquests dos mesos i vuit dies, des que es va aprovar i, per tant, 
es va donar a conèixer a tothom la memòria justificativa, el reglament i la implantació del 
servei, com dic, no hi ha hagut cap esmena ni cap aportació, queda aprovat el text tal i com 
ho vam aprovar inicialment en el Ple del passat deu de juliol. Ho sotmetem a l’aprovació 
definitiva ara, el mateix text que va quedar aprovat el deu de juliol.  

Per tant, sotmetem a votació aquest punt, però abans donem la paraula als grups de 
l’oposició. Sra. Laspalas, del Partit Popular, no vol comentar res? Gent per Cabrera vol 
comentar alguna cosa? Sí, Sra. Maluquer, endavant. 

La Sra. Anna Maluquer Ferrer, regidora del grup municipal de GxC, manifesta que bé, 
gràcies. Ja sé que l’al·legació no va ser acceptada, jo pensava que el tràmit hauria pogut 
estar un altre, com que se’ns va presentar també tota la documentació amb molt poc temps. 
La nostra posició la mantenim, sobretot perquè tampoc durant aquests dies hem tingut..., ha 
sigut al mes d’agost, per tant, temps de vacances, de festa major, no hem pogut consultar 
segons quines qüestions. No estem... (Tall a la gravació)... al lloc on s’ubica, vull dir, tenim el 
dret –penso– a oposar-nos-hi, i pensem que això, que si els serveis socials s’acaben 
traslladant a Cal Conde, doncs queda tot un espai del local que estan ocupant actualment 
disponible. Per tant, no caldria que es moguessin d’on estan, i no caldria que es fes una 
despesa extraordinària.  

Tampoc no veiem que hi hagi cap servei que s’incrementi. Els horaris són horaris que, bé, 
com d’escola, diríem, no? Al migdia quedarà tancat. Els serveis que es donen, com dic, són 
els mateixos, l’únic que hi ha és una dutxa per a gent que ho necessiti, la qual cosa també 
ens sembla una mica estranya, posar un lloc on hi ha activitats per a la gent gran, que estan 
en plenes facultats, encabir-hi gent amb dificultats. Sempre hem estat a favor que cal un 
centre de dia, i pensem que allà, potser, seria un lloc ideal per fer el centre de dia, i després 
ubicar, doncs, aquest casal per a la gent gran on estava previst i acordat per Ple a Cal 
Conde.  

I bé, aquesta és la nostra posició. No ens oposem a què hi hagi un casal per a la gent gran, 
de fet ja hi és, la gent gran ja té el seus espais diferenciats, i poden fer les activitats igual que 
les faran ara, perquè no s’incorpora res de nou. I també hi ha el tema de la treballadora 
familiar, que passarà a dirigir el centre, i aleshores, no sé, m ‘agradaria saber també, en 
aquest aspecte, si caldrà contractar algú més, el què. Això és una pregunta que formulo. 

La Sra. Neus Sola Bigas, regidora de Serveis a les Persones, manifesta que en el Ple 
anterior ja els vaig explicar –bé, bona tarda– el tema de la treballadora familiar, que això 
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quedava assumit per l’empresa de MAP, que és la que ens porta el servei d’assistència 
domiciliària, i la treballadora familiar complirà amb unes hores per continuar el mateix servei, 
d’una altra manera. També s’ha anat reduint el número d’usuaris que ella porta, és diferent la 
seva feina. És que si vol li torno a explicar tot el mateix que vam parlar l’altre cop. Vull dir, si 
vostès creuen que tenen prou amb l’espai que estan ocupant actualment la gent gran, jo els 
repeteixo que és perquè no ho han vist i no han conviscut allà fent les activitats. No és un 
lloc ni que s’obri contínuament tampoc. Com diu que serà el mateix horari... No, el centre 
estarà obert contínuament, al migdia ja se’ls va explicar que en principi el menjador els 
primers mesos no funcionarà, perquè volem assolir un grup, i després inicialment es 
començarà amb un dia, i després amb dos dies, i ojalá que puguem fer-ho més. L’objectiu 
tampoc és tenir justament el menjador, sinó tenir gent contínuament allà, que puguin anar 
d’una activitat a una altra, que no hagin d’anar el dimecres a un lloc i el dimarts hagin d’anar 
a un altre perquè les sales es tanquen. Que sigui una cosa consecutiva.  

El Sr. Alcalde manifesta que val, gràcies, Neus. A mi també m’agradaria replicar, perquè el 
tema aquest és prou seriós. Bé, primer, sí que és veritat que hi ha hagut el mes d’agost, 
festa major i demés, però en total, des del Ple últim, dia 10, fins ara, han passat dos mesos i 
vuit dies, al que hem de sumar els dos dies abans que van rebre la documentació, més tres 
als quals estava disponible. En total, han tingut dos mesos i mig per poder veure la 
documentació –dos mesos i mig. No és una quantitat de temps poc significativa, diguem-ne.  

Després, això que ha sorgit recentment de la possibilitat d’ubicar el casal, aprofitant l’espai 
que s’alliberarà dels serveis socials, jo voldria, si us plau, que contestessin sincerament si 
han estat vostès al local on s’ocupen actualment els serveis socials. Sí? Segur? M’ho 
promet? Doncs llavors, perdoni però jo, que la tinc en un boníssim concepte, no puc 
entendre que faci aquesta proposta. Allà estem parlant d’un passadís i tres despatxos. I un 
magatzem, correcte, on difícilment no entenem que s’hi pot ubicar com a casal. Primer, hi ha 
unes escales, amb la qual cosa allà el tema d’accessibilitat per a gent gran l’incompleix de 
dalt a baix. Després, és un espai petit, i la superfície total que guanyaríem és mínima. On 
volem implantar i implantarem el casal estem parlant de 450 metres quadrats, si no 
m’equivoco. Si sumem l’espai actual més el dels serveis socials, dubto que arribem a 150 
metres quadrats, ho dubto molt. No tinc la xifra exacta, però estaríem parlant de 150. 

La Sra. Neus Sola manifesta que aquest espai són 90 metres quadrats, el que hi ha ara. Ni 
que s’augmentés amb la part del costat... 

El Sr. Alcalde manifesta que el que més sobta és que diguin que no s’hi oposen perquè 
consideren que ja hi és. Si estan considerant sincerament que a dia d’avui ja Cabrera té un 
casal per a la gent gran, és que no s’entén, és que no podem dir que ja existeix un casal, 
perquè justament el que anem a aportar al poble és un equipament que ara no existeix. Ara, 
la gent gran fa activitats en dos espais que sí que són públics, però que no podem 
considerar en cap cas com que Cabrera té un casal per a la gent gran, perquè el concepte 
és absolutament diferent, és un espai on s’hi pugui estar la gent gran, no on vagin a fer una 
activitat i al cap d’una hora hagin de marxar perquè entra una altra activitat, sinó que és un 
espai de trobada, un punt de trobada, un punt de convivència per a la gent gran.  

I el que també els he de dir, sincerament, que em sorprèn molt, perquè a més, dels regidors 
de Gent per Cabrera n’hi ha dos que han estat en el govern a l’anterior legislatura, és que 
diguin que el que s’hauria de fer és un centre de dia. Això s’ha parlat reiteradament a 
l’anterior legislatura.  

Un centre de dia és un equipament sociosanitari que no està en mans de l’Ajuntament 
impulsar-lo ni gestionar-lo, sinó que forma part de la xarxa sociosanitària de la Generalitat de 



 
 

 
 

8 
  

Catalunya. Per tant, nosaltres, sí podem arribar a demanar, i això no vol dir que no deixem 
de fer-ho, però, home, canviar una cosa per l’altra...  

Per tant, ens sorprèn moltíssim, de veritat, que considerin que ja tenim el casal. Diuen: «No 
ens hi oposem perquè considerem que ja el tenim, i que el que s’hauria de fer és un centre 
de dia.» Doncs, perdoni que li digui, sí que s’estan oposant a què Cabrera tingui un casal per 
a la gent gran, s’hi estan oposant, és així. 

La Sra. Anna Maluquer Ferrer, regidora del grup municipal de GxC, manifesta que bé, doncs 
responc. No ens estem oposant, pensem que la gent gran ja fa les seves activitats. Estan al 
centre del poble, perquè una de les coses que posa a la memòria, que són les 
recomanacions de l’OMS sobre la integració. Jo, quan passo pel carrer, veig els treballs que 
fa la gent gran, exposen allà les seves manualitats, etcètera, de vegades els veus a dintre, 
com estan fent les seves activitats. Ells també poden veure el carrer, estan al centre del 
poble. Per a mi portar-los –o per a Gent per Cabrera– situar la gent gran a l’antiga escola 
bressol El Castellet és..., sí, molt bé, que s’estiguin allà és un gueto, ho sento. Si un dia allò 
es desenvolupa i passa a ser el centre del poble, doncs ens sembla molt bé, però de 
moment les coses no són així.  

I havent parlat amb els serveis mèdics, doncs també hi ha aquesta realitat a Cabrera, que hi 
ha molta gent amb dependència. I d’un centre de dia l’Ajuntament pot fer la proposta. I a més 
a més, fins i tot en el decret aprovat i publicat en el DOGC, es diu que la majoria de persones 
grans amb dependència manifesten la seva preferència per continuar vivint en el seu entorn 
social i afectiu habitual. Perquè aquí la gent amb dependència han d’anar tots a Vilassar o on 
sigui, i fins i tot si busquen unes residències s’han d’anar a Pineda, eh? Doncs això és 
l’inconvenient que representa a les famílies. 

Pensem que, no sé, sí cal, sap què li vull dir?, si els serveis no s’ofereixen... Senzillament, 
estem en desacord, vull dir, penso que han de respectar la nostra posició... 

El Sr. Alcalde manifesta que sí, sí, absolutament. 

La Sra. Sola manifesta que puc dir una cosa? Només una cosa? 

El Sr. Alcalde manifesta que sí, i tant. 

La Sra. Neus Sola Bigas, regidora de Servei d’Atenció a les Persones, manifesta que si 
vostès consideren que allò serà un gueto, jo considero que la proposta de vostès és fer un 
apanyo. Apanyo, apanyar aquell espai per ficar-hi totes les activitats. Vostè parla de les 
activitats que veu quan passa, però no veu les altres que es fan en els altres llocs, ni en 
quines condicions estan allà. Ja està, no vull parlar. 

La Sra. Anna Maluquer, regidora del grup municipal de GxC, manifesta que Sra. Neus Sola, 
senzillament, nosaltres, quan vam anar a parlar amb els avis i vam anar al seu local i a 
l’espai on es reuneix l’Associació de Pensionistes, se’ns va dir que a ells ningú els va 
consultar res, senzillament se’ls va presentar el projecte i es va dir que es faria això. Doncs 
ja està.  

El Sr. Alcalde manifesta que no, jo li asseguro que se’ls ha consultat. Justament quan es va 
presentar el projecte. Home, es presenta una proposta i hi era la consulta. Clar. Justament. 
Perdoni, en aquesta mateixa sala...  
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Ningú li pot haver dit això, perquè hi van assistir..., es va convocar... Ho hem dit 
reiteradament. És que em sap greu perquè estem donant voltes sempre sobre el mateix. Allà 
hi ha una persona que va assistir a aquesta reunió i hi pot donar fe. Érem al voltant de 35, 
40, 45 persones, de l’Associació de Pensionistes de Gent Gran, gent que fa ús dels serveis 
d’atenció a la gent gran, persones representatives de diferents entitats del poble, van venir 
aquí i se’ls va presentar, se’ls va donar la paraula, van poder dir la seva, van fer un munt de 
preguntes, vull dir, s’ha seguit tot el procés. Jo li ho he explicat. Ja ho sé que no hi era, però 
li demano, si us plau, que em cregui. I digui-li a la persona a què no se li ha consultat que 
potser no hi era, però que no pot dir... Potser no se li va consultar a aquella persona, però 
que la gent gran de Cabrera no pot dir que no se’ls va consultar. Això, perdoni però és que 
no ho poden dir. Que no se li va consultar a tothom... (Veu de fons.) No, perdonin, perdonin, 
no es pot intervenir. Després al final, si vol, al final del Ple, però el públic no pot intervenir. Ho 
lamento, eh? M’agradaria que pogués en aquest moment justament, però haurem d’esperar 
al final. 

Digui, digui, Sra. Maluquer.  

La Sra. Maluquer manifesta que bé, és la seva paraula contra la nostra. 

El Sr. Alcalde manifesta que home, però és que hi havia aquí de 35 a 40 persones. Això, a 
veure, hi ha molts testimonis, no és una paraula. No, home, no, no digui això, si us plau, no 
digui això, dona, no. 

La Sra. Maluquer manifesta que home, però és que ho sembla, perquè m’està dient que... 

El Sr. Alcalde manifesta que no, home, però si jo li estic dient que aquí, a la presentació, que 
no va ser una presentació de fets consumats sinó que se’ls va justament consultar el que diu 
vostè que no se li va consultar, justament va ser una consulta, «què us sembla, com ho 
veieu?». No digui que no va existir aquest fet. 

La Sra. Neus Sola manifesta que i l’associació de pensionistes són 200 persones, amb les 
que tenim molta consideració i tenim molta col·laboració junts, però són 200 persones, de les 
quals, tampoc no tothom és gent gran ni pensionista. En el poble hi ha més gent que no 
pertany a l’associació, i que també se’ls té igual de consideració. No ho podem centrar tot en 
això. 

La Sra. Anna Maluquer pregunta que i de quin espai disposarà l’associació de pensionistes 
dins del nou casal? 

La Sra. Neus Sola manifesta que allà té un espai en una sala on estaran les entitats, on ells 
tindran també la seva taula, igual que tenen ara, però la tindran també les altres entitats de 
gent gran, que potser fins ara no la poden tenir.  

El Sr. Alcalde manifesta que bé, jo, que sóc positiu, tinc l’esperança i la convicció que fins i 
tot a vostès els acabarà agradant i acabaran trobant encertada la decisió d’ubicar el casal. 
Temps al temps, esperem, però jo estic convençut que serà així. 

Molt bé, doncs, sotmetem a votació aquest punt. 

Vots a favor? 

Vots en contra? 
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Abstencions?  

Molt bé, doncs queda aprovat per 7 vots a favor, 3 vots en contra, de Gent per Cabrera, i 1 
abstenció, del Partit Popular català. 

Sotmès l’assumpte a votació el Consistori per 7 vots a favor (3 CiU, 2 ERC, 2 AI-CM ), 3 vots 
en contra (3 GxC) i 1 abstenció (1 PPC) , acorda: 

Primer: Desestimar l’al·legació presentada per la Sra. Anna Maluquer i Ferrer, en nom i 
representació de Gent per Cabrera, pels motius exposats en l’informe i que consta en els 
expedients administratius. 

Segon: Aprovar l’establiment i implantació del servei públic de casal per a la gent gran a la 
finca del carrer Agustí Vendrell i Solé, número 11. 

Tercer: Notificar els presents acords a les persones interessades, advertint-los que contra 
aquest acord, que posa fi a la via administrativa, podran interposar amb caràcter potestatiu 
recurs de reposició davant l’òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar des del 
dia següent a la recepció d’aquesta notificació. Contra la desestimació expressa del recurs 
de reposició, en el seu cas, o bé directament contra aquesta resolució, es podrà interposar 
recurs contenciós administratiu davant els jutjats contenciosos administratius de la província 
de Barcelona, en el termini de dos mesos a comptar des del dia següent al de la recepció de 
la notificació corresponent.  

5. HISENDA  

5.1. APROVACIÓ DEL COMPTE GENERAL DE L’AJUNTAMENT 2013, QUE COMPRÈN 
EL DE L’ENTITAT LOCAL I EL DE GESTIÓ INICIATIVES CABRERA, SA  

El Sr. Alcalde manifesta que bé, passem al següent punt, que és el punt 5.1, que és 
l’aprovació del Compte General de l’Ajuntament, corresponent a l’any 2013, que comprèn el 
de l’entitat local i el de l’empresa Gestió Iniciatives Cabrera, S.A., GICSA. Ens presenta 
aquest punt el Sr. Secretari. Sr. Francesc Simona i Altimir, quan vulgui. 

El Sr. Secretari manifesta que l’article 116 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, de bases de règim 
local, disposa que els comptes anuals se sotmetran a informe de la Comissió Especial de 
Comptes abans de l’1 de juny, i a l’aprovació posterior del Ple municipal. El text refós de la 
Llei d’hisendes locals, aprovat per Real decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, dedica els 
articles del 208 al 212 al tema dels comptes anuals de les entitats locals, i en resum disposa 
que: a, es formarà un compte general que estarà integrat pel de l’entitat local, el dels 
organismes autònoms i el de les societats mercantils de capital íntegrament propietat 
d’aquestes, concretament l’article 209, apartat 1; b, el compte de l’entitat local serà rendit pel 
president abans del 15 de maig, article 212.1.  

El compte dels organismes autònoms i de les societats mercantils, rendits i proposats 
inicialment pels òrgans competents d’aquests, seran tramesos a l’entitat local en el mateix 
termini –15 de maig. El Compte general, format per la intervenció, serà sotmès a informe de 
la Comissió Especial de Comptes de l’entitat local abans de l’1 de juny. El compte s’exposarà 
al públic durant vint-i-tres dies hàbils, a efectes de reclamacions, un cop informat per la 
comissió. Si es presentessin reclamacions o observacions, seran informades per la Comissió 
de Comptes. Un cop tramitat. el compte se sotmetrà al Ple de l’entitat, a fi i efecte de poder 
ser aprovat abans del dia 1 d’octubre. Les entitats locals trametran el Compte General a la 
Sindicatura de Comptes abans del 15 d’octubre de cada any.  
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Atenent que la l’alcaldia i presidència de l’Ajuntament ha retut el compte de l’entitat municipal 
relatiu a l’exercici de 2013, que la junta general de GICSA, societat anònima privada de 
capital íntegrament municipal, va aprovar els comptes de la societat relatius a l’exercici de 
2013, en la sessió de 8 de maig de 2014, i que la comissió especial de comptes de 
l’Ajuntament va informar favorablement el Compte General de l’exercici de 2013, integrat pel 
Ple de l’entitat local i el de GICSA S. A. en sessió de 27 de juny de 2014, i que el Compte 
General ha estat exposat al públic mitjançant edicte publicat en el Butlletí Oficial de la 
Província del dia 8 de juliol de 2014, i que durant el període d’informació pública del Compte 
General comprés entre els dies 9 de juliol i 5 d’agost de 2014 no s’ha presentat cap 
reclamació, objecció o observació en relació al compte esmentat, el Ple de l’Ajuntament es 
proposa aprovar el Compte General de l’Ajuntament relatiu a l’exercici de 2013, integrat pel 
compte de l’entitat local i el de GICSA S.A., societat privada de capital íntegrament 
municipal; i dos, trametre el compte, amb els seus estats annexos i justificants, juntament 
amb la certificació d’aquest acord, a la Sindicatura de Comptes de Catalunya, a fi i efecte 
que pugui procedir a la fiscalització externa que legalment li pertoca. 

El Sr. Alcalde manifesta que moltes gràcies, Sr. Secretari. Si volen comentar alguna cosa? 
Sra. Laspalas, del Partit Popular? Gent per Cabrera? No?  

Doncs, sotmetem aquest punt a votació.  

Vots a favor? 

Abstencions? 

Bé, doncs, queda aprovat per 10 vots a favor i una abstenció, del Partit Popular català.  

Sotmès l’assumpte a votació el Consistori per 10 vots a favor (3 CiU, 3 GxC, 2 ERC, 2 AI-
CM) i 1 abstenció (1 PPC) , acorda: 

Primer: Aprovar el compte general de l’Ajuntament, relatiu a l’exercici de 2013, integrat pel 
compte de l’ entitat local i el de GIC,SA, societat privada de capital íntegrament municipal. 

Segon: Trametre el compte amb els seus estats, annexos i justificants, juntament amb la 
certificació d’aquest acord, a la Sindicatura de Comptes de Catalunya, a fi i efecte que pugui 
procedir a la fiscalització externa que legalment li pertoca. 

6. ENSENYAMENT  

6.1. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA DENOMINACIÓ DE L’ESCOLA D’ADULTS EL CLOS  

El Sr. Alcalde manifesta que bé, doncs passem al següent punt, que és el 6.1, aprovació, si 
escau, de la denominació de l’escola d’adults El Clos. Ens presenta aquest punt la Sra. 
Montserrat Reig Pascual, regidora d’Ensenyament, Cultura i Patrimoni. 

Endavant. 

La Sra. Montserrat Reig Pascual, regidora d’Ensenyament, dóna el bon vespre. Primer de 
tot, demanar-los disculpes perquè no se’ls hagi pogut consultar abans, perquè era al mes 
d’agost i era una cursa contra rellotge per poder arribar a les matriculacions i poder-ho tenir 
tot endreçat.  
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Un clos arqueològic és una parcel·la on hi ha restes arqueològiques, un jaciment on 
descobrir el nostre passat, els nostres orígens. A Cabrera de Mar tenim diferents jaciments i 
és una riquesa que ens caracteritza i ens diferencia d’altres poblacions que tenim al voltant. 
El projecte de l’escola d’adults de Cabrera de Mar també vol ser això: una riquesa per al 
poble i per a tots els seus ciutadans. Hem triat el nom de “El Clos” pensant en l’escola com 
un espai de recerca i de descobriments, un espai on trobar la riquesa que porta a 
l’aprenentatge en qualsevol camp i qualsevol edat.  

Per tant, es proposa al Ple l’adopció d’aquests acords: primer, denominar l’escola d’adults “El 
Clos”; segon, procedir al tràmit d’informació pública de l’acord adoptat i de l’expedient 
provisionalment aprovat mitjançant edicte inserint en el taulell d’anuncis municipal, i la 
corresponent publicació en el Butlletí Oficial de la Província, per tal que durant el termini de 
quinze dies les persones interessades puguin presentar les al·legacions i reclamacions que 
tinguin per convenient. En el cas que no es presentin reclamacions durant el període 
d’informació pública, els acords i la denominació esdevindran aprovades definitivament amb 
caràcter automàtic. Tercer, facultar l’il·lustríssim Sr. Alcalde tan àmpliament com sigui 
menester i en dret es requereixi per a l’efectivitat dels presents acords. 

Gràcies.  

El Sr. Alcalde manifesta que gràcies, Montse. Donem la paraula als grups de l’oposició. Vol 
comentar alguna cosa, Sra. Laspalas, del Partit Popular? No? Gent per Cabrera? Sí, Sra. 
Maluquer. 

La Sra. Anna Maluquer Ferrer, regidora del grup municipal de GxC, manifesta que voldria 
saber... Bé, ens sembla bé el nom de “El Clos”, referit a què es doni valor al patrimoni del 
poble. L’única cosa que lamentem és que vostè anunciés per un mitjà públic que això 
s’aprovaria. Crec que és més elegant esperar que això passi. I el que voldria saber és si el 
fet de donar-li un nom és perquè s’ubicarà en un lloc concret, o se seguirà fent al CEIP, o al 
centre cívic... 

La Sra. Montserrat Reig, regidora d’Ensenyament, manifesta que li hem posat un nom 
precisament perquè no tenim un espai on poder-ho fer tot. Ho farem a l’escola del Pla, ho 
farem també a Can Bartomeu i a la Biblioteca. Els espais els tenim dividits i com que no 
teníem un edifici on ubicar-ho tot, doncs vam decidir amb els tècnics –hi va col·laborar 
l’arqueòleg, la Raquel, de la biblioteca, tots els professors– donar-li un nom per donar-li com 
una mica més d’acollida, i fer-ho tot, no com estava ara. Bé, uns fan anglès, els altres feien 
informàtica. No, coordinar-ho tot, i es té tot englobat, i portar-ho de manera més regulada. 
Tot va en el mateix... No és allò de dir que uns estan allà, els altres... No, posar-hi un nom, 
farem reunions cada tres mesos, o sigui, estem..., fins que tinguem un espai.  

El Sr. Alcalde manifesta que molt bé, gràcies. Doncs, sotmetem aquest punt a votació. 

Vots a favor? 

Perfecte. Doncs, queda aprovada la denominació de El Clos per unanimitat, 11 vots a favor. 

Sotmès l’assumpte a votació el Consistori per unanimitat, 11 vots a favor, acorda: 

Primer: Denominar l’escola d’adults de Cabrera de Mar “El Clos” 

Segon: Procedir al tràmit d’informació pública de l’acord adoptat i de l’expedient 
provisionalment aprovat, mitjançant Edicte inserit en el Taulell d’anuncis municipal, la seu 
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electrònica Municipal i la corresponent publicació en el Butlletí Oficial de la Província per tal 
que durant el termini de 15 dies les persones interessades puguin presentar les al·legacions i 
reclamacions que tinguin per convenient. En el cas que no es presentessin reclamacions 
durant el període d’informació pública, els acords i de l’escola d’adults esdevindran aprovats 
definitivament amb caràcter automàtic. 

Tercer: Facultar a l’Il·lm. Sr. Alcalde, tant àmpliament com sigui menester i en dret es 
requereixi per a l’efectivitat els presents acords. 

7. MOCIÓ DE SUPORT A LA PROPOSTA DE L’AMPA DE L’ESCOLA DEL PLA DE 
L’AVELLÀ SOBRE L’APLICACIÓ DE LA LOMCE I LA LEC  

El Sr. Alcalde manifesta que bé, passem al punt 7, que és una moció, moció de suport a la 
proposta de l’AMPA de l’escola del Pla de l’Avellà sobre l’aplicació de la LOMCE i la LEC. 
Ens presenta aquest punt també la Sra. Montserrat Reig Pascual, regidora d’Ensenyament,. 
Endavant.  

La Sra. Montserrat Reig Pascual, regidora d’Ensenyament, dóna el bon vespre una altra 
vegada. Amb data 28 d’agost de 2014, hi ha hagut entrada a l’Ajuntament de l’escrit número 
5.173/2014 al registre general d’entrades de l’Ajuntament, mitjançant el qual l’AMPA del 
CEIP del Pla de l’Avellà exposa la seva posició davant l’aprovació de la LOMCE i la seva 
aplicació al setembre. El referit escrit amb el següent text diu: «Davant l’aprovació de la 
LOMCE i la seva aplicació al setembre, els sotasignants exigim a la Generalitat de Catalunya 
que declari la insubmissió a la totalitat d’aquesta llei, ordenant per escrit i de forma clara el 
seu incompliment, i assumint les conseqüències que se’n puguin derivar. Igualment, durant 
aquest període demanem a la Generalitat de Catalunya que es comprometi a no agreujar la 
situació, tot aturant el desenvolupament de la LEC, actualment en marxa –decreix de 
plantilles i avaluacions– contra els quals ja es va manifestar el professorat.» Ve acompanyat 
amb la signatura dels ciutadans i ciutadanes que donen suport al posicionament de l’AMPA, 
respecte a l’aplicació de la LOMCE i la LEC.  

«L’Ajuntament, fent-se ressò de les demandes formulades pel col·lectiu del món educatiu 
local, i en especial l’AMPA del CEIP del Pla de l’Avellà, el Ple de l’Ajuntament proposa 
l’adopció del següent acord: primer, donar suport a les demandes formulades per l’AMPA del 
CEIP del Pla de l’Avellà, referents a les actuacions de la Generalitat de Catalunya, davant 
l’aplicació de la LOMCE i el desenvolupament de la LEC; segon, notificar el present acord al 
Parlament de Catalunya i l’honorable Sra. Irene Rigau, consellera d’Ensenyament.» 

El Sr. Alcalde per manifesta que bé, aquesta moció no l’entra concretament cap dels grups 
municipals, sinó que ens ho va presentar l’AMPA, i ens va demanar, si us plau, que ho 
debatéssim en el Ple, i que manifestéssim el nostre posicionament. Ho dic perquè quedi clar. 
Llavors, ara donem la paraula als diferents grups, i cadascú donarà la seva opinió, i si poden 
manifestar la seva intenció de vot, doncs, millor.  

Sra. Laspalas, del Partit Popular, el seu posicionament, si us plau? 

La Sra. Yolanda Laspalas Cantón, regidora del grup municipal del PPC, manifesta que 
bueno, yo votaré en contra de esta moción, porque todo lo que sea saltarse la ley. Estamos 
en un estado de derecho y esto son mínimos, hay que cumplir la ley. Y bueno, sí que tendrá 
consecuencias, porque están ya bastantes papás en la provincia de Barcelona –a lo mejor 
no lo saben– solicitando…  
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O sea, cuando no se respete la LOMCE en sus colegios, se les va a dar 6.000 euros para 
poder acudir a un colegio privado que luego se … de la comunidad autónoma. Pero bueno, 
si no quieren cumplir la ley… Yo nunca voy a apoyar nada que no sea cumplir la ley. 

El Sr. Alcalde manifesta que molt bé. Suposo que no ens ho diu a nosaltres, això de no 
complir la llei. Nosaltres encara no ens hem manifestat. (Se sent de fons la Sra. Laspalas.) 
D’acord, d’acord. Molt bé. Donem la paraula al Grup d’Alternativa Independent Cabrera de 
Mar, Sr. Villaverde. 

El Sr. José R. Villaverde Díez, regidor de Promoció Econòmica i Festes i regidor del grup 
municipal d’AI-CM, manifesta que sí, bon vespre. Bé, jo he llegit molt detingudament aquesta 
moció, amb la intenció que la interpretació que jo doni sigui la correcta. Bé, la moció ens 
demana textualment: «Exigim a la Generalitat de Catalunya que declari la insubmissió a la 
totalitat d’aquesta llei.» Bé, si jo ho he entès bé, se sol·licita..., se sol·licita no, s’exigeix a la 
Generalitat –que té l’obligació de complir la llei– que la incompleixi. Llavors, jo crec molt 
honestament que la nostra obligació, com a regidor d’un Ajuntament, és donar exemple als 
nostres veïns i als nostres ciutadans, i hem de demostrar valors com l’observació i 
l’acatament de la llei, i si la llei no ens agrada, el que hem de fer és treballar per canviar 
aquesta llei. No es pot demanar a ningú, i menys a un organisme públic, i menys a la 
Generalitat de Catalunya, que sigui insubmisa amb una llei perquè aquesta llei no ens 
agrada.  

I jo crec que he d’afegir un comentari també, perquè algunes de les persones que han entrat, 
el col·lectiu que ha entrat aquesta moció pertany a un conegut partit polític, del qual el seu 
líder nacional fa un parell de setmanes ha sortit a la televiso per recomanar al president de la 
Generalitat de Catalunya que ha de complir la llei. Llavors, no entenc molt bé com aquest Sr. 
no ha aprés la lliçó que teòricament està donant el seu líder.  

En qualsevol cas, el meu vot personal serà en contra. 

El Sr. Antoni Abel Nuri, regidor d’Obres Públiques i Serveis i regidor del grup municipal d’AI-
CM, manifesta que el meu serà l’abstenció. 

El Sr. Alcalde manifesta que bé, donem ara la paraula a Esquerra Republicana de 
Catalunya. Montse Reig, endavant. 

La Sra. Montserrat Reig Pascual, regidora d’Ensenyament i regidora del grup municipal 
d’ERC, manifesta que bona nit. Esquerra Republicana, referent a la LOMCE, ens hi oposem 
totalment, però referent al desenvolupament de la LEC, no. Esquerra ha donat suport al 
Decret de les plantilles, i han col·laborat activament en la seva redacció i defensa al 
Parlament de Catalunya. I ara, en anar barrejats els dos temes, no podem donar-li suport. 
Els regidors d’Esquerra Republicana de Catalunya ens hi abstindrem. 

El Sr. Alcalde manifesta que molt bé. Gràcies, Montse. Bé, per part de Convergència i Unió, 
dir que des que es va presentar la moció aquí, a l’Ajuntament, fins ara, han passat diverses 
coses. Entre elles, primer unes manifestacions de la consellera, Sra. Irene Rigau, consellera 
d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya, que va dir que minimitzaria els efectes de la 
LOMCE, per tant, no va parlar de desobeir la llei ni d’insubmissió ni de desacatar, la qual 
cosa ens sembla prou bé. Evidentment, Convergència i Unió s’oposa absolutament a 
l’aplicació d’aquesta llei, que la trobem injusta i que trenca un model d’ensenyament d’èxit 
que ha funcionat durant molts anys al nostre país.  
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I pel que fa a la LEC, que lògicament és una llei, la Llei d’ensenyament de Catalunya, que va 
implantar Convergència i Unió, el govern actual, doncs, també hi ha hagut variacions 
importants en aquests dies. Concretament, el que demana la moció aquesta que entra 
l’AMPA és que ens oposem als decreixements de plantilles que preveu aquesta llei. Doncs, 
justament el que hi ha hagut en aquestes dues últimes setmanes és un increment de la 
plantilla de professors de tot Catalunya, s’ha augmentat la plantilla en uns 800..., al voltant 
d’uns 850 mestres, per tant, no té sentit estar a favor d’oposar-se a això, perquè no s’està 
complint. 

Per tot plegat, també el Grup de Convergència i Unió, els tres regidors, ens oposarem..., 
perdó, ens abstindrem en la votació d’aquesta moció. Ens hi abstindrem. 

Bé. Gent per Cabrera? 

La Sra. Anna Maluquer Ferrer, regidora del grup municipal de GxC, manifesta que bé, 
nosaltres també, pel que fa al redactat del text, el tema d’insubmissió, en tenim una 
properament que pensem que ja ho ha d’arreglar tot. No, però ara seriosament, doncs, 
nosaltres podem no estar d’acord amb la LOMCE, però pensem que la LEC tampoc és tan 
dolenta, i ens hi abstindrem també, perquè... 

El Sr. Alcalde manifesta que molt bé. Doncs, sotmetem aquest punt a votació... Perdó, Sr. 
Munné.  

El Sr. Carles Munné Pagan, regidor del grup municipal de GxC, manifesta que perdó. Jo 
volia fer un incís demanant una anàlisi o una rectificació del document de l’acord, perquè 
com vostè ha comentat, això no ho presenta el consistori, no ho presenta cap grup, val? 
Aleshores, en el document es diu: «L’Ajuntament, fent-se ressò de les demandes formulades 
pel col·lectiu del món educatiu local, i en especial l’AMPA del CEIP del Pla de l’Avellà, el Ple 
de l’Ajuntament proposa l’adopció del següent acord.» Jo suggeriria que el redactat digués 
alguna cosa així com: «Es presenta al Ple de l’Ajuntament la proposta d’adopció del següent 
acord.» «Es presenta al Ple», no «el Ple proposa». O sigui, no té sentit que el Ple proposi 
l’adopció d’un acord, quan no és el Ple i no és cap grup polític el que l’està presentant. Em 
sembla que queda més clar.  

El Sr. Alcalde manifesta que bé, doncs, ja queda recollit, estem d’acord, i ja quedarà plasmat 
així. Perfecte, gràcies a vostè. 

Bé, doncs, vots a favor? Entenc que no n’hi ha cap. 

Vots en contra? 

Abstencions? 

Per tant, queda rebutjada la moció amb 2 vots en contra, 1 del Partit Popular català, 1 
d’Alternativa Independent Cabrera de Mar, del Sr. Villaverde, i 9 abstencions, que són tota la 
resta. Per tant, no prospera la moció.  

Sotmès l’assumpte a votació el Consistori per 9 abstencions (3 CiU, 3 GxC, 2 ERC, 1 AI-CM) 
i 2 vots en contra (1 PPC i 1 AI-CM Sr. Villaverde), acorda no aprovar la moció de suport a la 
proposta de l’AMPA de l’Escola del Pla de l’Avellà sobre l’aplicació de la LOMCE i la LEC, en 
els termes en els que ha estat formulada. 
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8. ASSUMPTES SOBREVINGUTS  

El Sr. Alcalde manifesta que passem al següent punt, que és assumptes sobrevinguts. Hi ha 
un assumpte sobrevingut, que és una proposta de moció del Partit Popular català. Abans 
d’explicar-la, hauríem de declarar la urgència. El motiu – jo proposo que acceptem la 
urgència– és perquè la Sra. Laspalas ho va entrar en termini, però com que teníem el pont la 
setmana passada, el dia 12, havíem enviat la convocatòria el dia abans de la Diada, el dia 
10, per facilitar la documentació a tothom de la convocatòria del Ple d’avui amb prou temps. 
Clar, ella ho va entrar el dia 12, que estava dins de termini, però no es va poder incloure dins 
de l’ordre del dia. Per tant, si ningú s’oposa, estaríem d’acord amb la urgència? 

Bé, doncs, la moció diu el següent: «Moció que presenta el Partit Popular de Catalunya, de 
suport a la reforma de la Llei electoral i l’elecció directa dels Alcaldes.» Donem la paraula, 
per tant, a la Sra. Yolanda Laspalas, perquè ens la llegeixi. Endavant, quan vulgui. 

La Sra. Yolanda Laspalas Cantón, regidora del grup municipal del PPC, manifesta que: «El 
Grupo Municipal Popular en el Ayuntamiento de Cabrera de Mar, conforme a lo previsto en 
los artículos 91.4 y 97 del Reglamento de Organización, Funcionamiento y Régimen Jurídico 
de las Entidades Locales, desea elevar al Pleno municipal la siguiente moción. El artículo 
140 de la Constitución establece que la Constitución garantiza la autonomía de los 
municipios. Éstos disfrutarán de personalidad jurídica plena. Su gobierno y administración 
les corresponde a sus respectivos ayuntamientos, integrados por los Alcaldes y los 
concejales. Los concejales serán elegidos por los vecinos del municipio mediante sufragio 
universal, igual, libre, directo y secreto, en la forma establecida por la ley. Los Alcaldes serán 
elegidos por los concejales o por los vecinos. La ley regulará las condiciones en las que 
proceda el régimen de concejo abierto, es decir, la Constitución contempla la posibilidad de 
que los Alcaldes sean elegidos directamente por los vecinos. Es más, en el año 78 el 
Gobierno de Adolfo Suárez presentó un proyecto de ley de elecciones locales que preveía la 
designación automática como Alcalde del cabeza de lista de la candidatura más votada. Por 
lo tanto, no solo establecía un sistema de elección directa, sino que la lista que contara con 
un mayor respaldo ciudadano debía asumir la responsabilidad del gobierno municipal. 

Aunque esta previsión normativa no resultó aprobada, lo cierto es que en varios países de 
nuestro entorno, como Francia o Portugal, se contempla la designación como Alcalde de la 
persona que encabece la lista más votada. Así mismo, durante el actual periodo 
constitucional, hubo varias propuestas o planteamientos programáticos de reforma del marco 
electoral municipal. Así, en 1998 el Grupo Parlamentario Socialista planteó una proposición 
de ley orgánica que tenía por objeto modificar la elección de los Alcaldes. En la exposición 
de motivos de la citada norma se decía, en definitiva, que las razones que justifican la 
elección directa del Alcalde por todos los electores son de naturaleza política, es decir, son 
razones fundadas en la búsqueda de una mejor gobernabilidad, de una mayor identificación 
del Alcalde con los electores, y en fin, de un reforzamiento del ayuntamiento como institución 
destinada a proporcionar servicios a los ciudadanos. Esta iniciativa del Grupo Parlamentario 
Socialista proponía cambios substanciales que afectaban a la elección directa del Alcalde, 
como el establecimiento de una prima electoral para el grupo político del Alcalde ganador, o 
una segunda vuelta. Sin embargo, cuando el Congreso de los Diputados fue disuelto, esta 
iniciativa legislativa caducó. Más adelante, en el programa electoral con que el PSOE 
concurría a las elecciones generales de 2004, este partido volvió a plantear la elección 
directa. De hecho, esta fue la propuesta estrella al inicio de la redacción del libro blanco para 
la reforma del régimen local que, como tantas otras del Gobierno Zapatero, fue incumplida.  

Por otra parte, en el programa electoral con que el PP concurrió a las elecciones generales 
de 2011, y en las que contó con un notable apoyo ciudadano, ya se dice que promoveremos 
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la reforma del sistema electoral municipal para respetar la voluntad mayoritaria de los 
vecinos, garantizando al mismo tiempo la estabilidad de los ayuntamientos. Una reforma 
electoral que permita a los ciudadanos elegir directamente al Alcalde, personificando más su 
elección, al permitir que la máxima responsabilidad municipal recaiga sobre el cabeza de 
lista de la candidatura más votada. Por lo tanto, desde este grupo municipal consideramos 
que debe reforzarse la legitimidad popular y representativa de los Alcaldes, facilitando la 
gobernabilidad, garantizando la estabilidad durante el mandato electoral, y posibilitando el 
cumplimiento del programa electoral propuesto a los ciudadanos.  

Por todo ello, elevamos al Pleno la adopción del siguiente acuerdo: manifestar la voluntad de 
esta corporación municipal de que se adopten las modificaciones legales oportunas que 
garanticen el respecto a la voluntad mayoritaria de los ciudadanos y la estabilidad del 
ayuntamiento, de tal manera que el cabeza de la lista más votada en las elecciones locales 
sea votado Alcalde.» 

El Sr. Alcalde manifesta que molt bé. Gràcies, Sra. Laspalas. Si vol dir alguna cosa més, o 
donem la paraula ja als grups? 

La Sra. Laspalas manifesta que supongo que la lectura de la moción es clara, o sea, que sea 
Alcalde la persona que…, bueno, la lista más votada, el partido más votado, para evitar a 
veces coaliciones que, bueno… Gracias. 

El Sr. Alcalde manifesta que a usted. A vostè. Donem la paraula als diferents grups. 
Comencem per Alternativa Independent de Cabrera de Mar, el Sr. Abel.  

El Sr. Antoni Abel Nuri, regidor del grup municipal d’AI-CM, manifesta que a veure. En primer 
lloc, li volem agrair els esforços que han fet per assessorar-nos i il·lustrar-nos sobre el 
desenvolupament dels diversos intents fallits per reformar la Llei electoral dels darrers anys 
de la democràcia. Miri, per poder decidir un tema tan important com aquest, falta informació. 
Vostès han destinat quaranta-una línies a explicar-nos i il·lustrar-nos, i només han destinat 
set línies a explicar-nos el que pretenen. Però és que realment d’aquestes set línies, si 
traiem el resum, el que ha dit vostè, que els Alcaldes siguin designats, que el cap de llista 
sigui designat Alcalde, la llista més votada. Bé, només amb aquesta explicació, sense 
informar-nos, per exemple, de quina manera garantiran la governabilitat, això s’ha de poder 
garantir, si no seria un fracàs. Clar, com ho faran, de quina manera? Això és el que han 
d’explicar. Miri, difícilment es pot opinar i es pot donar un «sí» en aquest cas, perquè falta 
informació, moltíssima informació. Miri, vostès el que fan és proposar un xec en blanc, ja que 
en cap moment ens diuen res. No ens diuen «escolti, mirin, proposem potser unes llistes 
obertes», això podien proposar-ho, no ho proposen, que crec que és el que seria més just.  

Bé, a títol personal li he de dir que al darrera d’aquesta proposta jo veig clarament que hi ha 
un intent de liquidar i impedir l’accés de les minories i els petits partits als governs 
municipals, inclús la seva presència a l’oposició. Això és el que acabarà passant. També he 
de dir que al final la meva conclusió és que volen liquidar la competència actual i l’emergent, 
ja que de ben segur el proper pas serà dir «escolta, a les autonomies apliquem el mateix, i 
després la presència al Govern de l’Estat». Això és el que acabarà passant si seguim per 
aquest camí. 

Miri, a mi el que m’agradaria és que vostè em digués quins avantatges tenim els ciutadans. 
O sigui, a veure, què ens reportarà, quin avantatge ens reportarà aquesta llei que vostès 
proposen? Jo el que tinc molt clar són els desavantatges que ens reportarà.  
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Això acabarà en un bipartidisme, i això ens acabarà portant –ens acabarà portant– a més 
corrupció, perquè al final s’acabaran amagant les vergonyes d’uns i els altres, en això és en 
el que acabarà. Per tant, evidentment, almenys jo personalment des del meu grup, no estic 
disposat a donar suport a aquesta moció.  

Res més, moltes gràcies. 

El Sr. Alcalde manifesta que gràcies, Sr. Abel. Donem la paraula a Esquerra Republicana de 
Catalunya. 

La Sra. Laspalas manifesta que no, no, quiero contestar.  

El Sr. Alcalde manifesta que després, al final, si us plau. 

La Sra. Yolanda Laspalas Cantón, regidora del grup municipal del PPC, manifesta que uy, 
no, es que yo no tengo tanta memoria, soy mayorcita. No, no, que a lo mejor no está de 
acuerdo, y le parece que hay que hacer listas abiertas. Podíamos discutir esto, no vamos a 
abrir ahora un debate, pero bueno, es de fácil entendimiento y a lo mejor no se acuerda 
usted que en las últimas elecciones no, en las anteriores, el señor Mas amargamente decía 
que era el más votado, la lista más votada, e hicieron coalición el tripartito. ¿Se acuerda, no? 
Que además fue un desastre el gobierno del tripartito. Quiero decir que… Se lo puedo 
explicar, pero me parece que lo entendemos todos, es de párvulos. 

El Sr. Abel manifesta que si no discuto en ningún momento… 

La Sra. Laspalas manifesta que ¿puedo terminar, que no le he interrumpido, señor Abel? 
Podemos estar de acuerdo, que en listas abiertas seguramente estaríamos de acuerdo, pero 
lo que estamos hablando ahora, lo que pedimos es que la lista más votada sea el Alcalde, y 
no sean coaliciones que a veces tampoco representan lo que quieren los ciudadanos, 
porque si se ha votado más un partido, a lo mejor luego se juntan dos o tres partidos que no 
representan a lo mejor a esa mayoría de los ciudadanos. 

El Sr. Alcalde manifesta que la proposta de la moció està clara. 

La Sra. Laspalas manifesta que se puede estar o no estar de acuerdo, pero… 

El Sr. Antoni Abel manifesta que pero hay que... 

La Sra. Laspalas manifesta que señor Abel, me vengo a referir que puede usted no estar de 
acuerdo, de hecho, está en un gobierno de coalición, pero quiero decir que entender se 
entiende, o sea, no hace falta que hagamos aquí ahora… 

El Sr. Abel manifesta que pero hay que establecer unas reglas de juego.  

La Sra. Laspalas manifesta que la lista más votada, Alcalde, punto. 

El Sr. Alcalde manifesta que un moment, si us plau. La proposta està clara i la posició del Sr. 
Abel i d’Alternativa Independent Cabrera de Mar, també. Ara anem a escoltar quin és el 
posicionament dels altres grups. Comencem per Esquerra Republicana de Catalunya. 
Endavant, Sr. Buxadé. 
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El Sr. Joan Buxadé i de la Torre, regidor del grup municipal d’ERC, dóna el bon vespre. El 
Partit del PP bàsicament està fent una proposta a la qual hem de donar-hi suport sense 
saber com acabarà sent la reforma que proposa i que estan impulsant. Suposant que acabi 
passant podríem tant posicionar-nos en contra com podríem fer una abstenció, o sigui, a 
l’hora de veure-la hauríem de decidir, però en aquest moment la proposta encara no existeix.  

Cal veure com es concreta la voluntat de respectar la voluntat popular. Cal veure quin 
projecte presenta el PP i quines són les concrecions. No podem opinar encara sobre cap 
proposta, perquè no la tenim. Podem estar d’acord amb una determinada idea: que cal 
aprofundir i millorar els lligams entre ciutadans electes escollits. No sabem com s’acabarà 
concretant, i només en base a la concreció podrem opinar. 

La moció parla que facilitaria la governabilitat i l’estabilitat del govern municipal. Això és molt 
relatiu. Un bon pacte de coalició pot ser més sòlid que un govern en minoria. La moció diu 
que possibilitarà el compliment del programa electoral. Evidentment, una cosa, l’elecció 
directa de l’Alcalde, no té res a veure amb el fet que l’Alcalde compleixi o no el programa 
electoral amb el que s’ha presentat. Esquerra hi votarem en contra. 

El Sr. Alcalde manifesta que molt bé. El Grup de convergència i Unió tampoc donarà suport a 
aquesta moció i hi votarem en contra, tot i que considerem que es pot avançar, no?, però la 
inconcreció de la proposta ens impedeix ni tan sols abstenir-nos, no? Sí que estem... O dit 
d’una altra manera: no ens oposem de manera frontal a què un dia en aquest país l’Alcalde 
sigui el de la llista més votada –no ens hi oposem– però s’hauria d’acotar molt bé, per 
exemple, marcar uns mínims. És a dir, no és el mateix la llista més votada amb un 22 o un 
23 per cent dels vots que amb un 40 o un 42 per cent, que potser per un vot no obtens la 
majoria absoluta de regidors, i llavors, podria ser que el 58 per cent restant s’hi oposés. Això, 
home, tampoc seria del tot legítim. Per tant, s’hauria de marcar un mínim, i/o marcar una 
distància. Imaginem que un Alcalde, o un alcaldable, una llista, treu el 45 per cent dels vots –
m’ho invento, eh?– 1.000 vots en un poble, i una altra candidatura treu el 45 per cent també, 
amb 1.001 vots. Automàticament ha de ser Alcalde el que ha tret un vot més, tot i complir 
aquest mínim, perquè ha tret un vot més que l’altre? No, perquè a la millor l’altra força és 
més afí a una altra força minoritària que ha tret un únic regidor, amb un 10 per cent de vots, i 
per què no poden formar coalició? Vull dir que és un tema molt, molt, molt delicat.  

Sí que pensem que val la pena parlar-ne, però per una altra banda, i el que ens fa inclinar-
nos a votar que no és que clarament detectem aquí un fet oportunista per part del Partit 
Popular a nivell estatal, on veu que, o fa alguna cosa o se li escapen un munt d’alcaldies a 
moltes ciutats i pobles importants, perquè li faran, com vulgarment es diu, la pinça les forces 
d’esquerra, i més les forces emergents com Podemos que a molts llocs poden créixer, i que 
poden pactar amb forces d’esquerres i fer fora de l’alcaldia molts Alcaldes del Partit Popular. 

Per tot plegat, Convergència i Unió s’oposarà a aquesta moció i hi votarem en contra. 
Donem la paraula a Gent per Cabrera. 

El Sr. Carles Munné Pagan, regidor del grup municipal de GxC, manifesta que molt bé. Bon 
vespre. A veure, Gent per Cabrera ens oposarem també a aquesta moció. Els arguments 
han estat, doncs, molt exposats aquí, sobre la taula. Bàsicament el tema és la inconcreció 
que hi ha a la pròpia moció. O sigui, si anem al final, a la proposta que es fa d’acord, podem 
estar d’acord amb la primera part, o sigui, «manifestar la voluntat de la corporació municipal 
perquè s’adoptin mesures legals oportunes que garanteixin el respecte de la voluntat 
majoritària dels ciutadans i l’estabilitat de l’Ajuntament». Vull dir, amb això estem totalment 
d’acord.  
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Llàstima que han passat trenta-cinc anys, com vostè ens ha recordat, Sra. Laspalas, des que 
algú es va començar a preocupar d’aquest tema, i en trenta-cinc anys ningú l’ha resolt, dels 
que podrien resoldre-ho, que és des de Madrid. Clar, la segona part de l’acord és la que no 
podem recolzar de cap manera, vull dir, «de tal manera que el cap de la llista més votada a 
les eleccions locals sigui escollit Alcalde», sense que hi hagi cap més definició al respecte. 
Com deia el Sr. Mir, amb percentatges, d’alguna manera. Que el cap de llista més votat sigui 
l’Alcalde, sense cap altre condicionant, no garanteix cap estabilitat, no garanteix res. Per 
tant, davant d’aquesta inconcreció, el que ha fet córrer el seu propi partit de rumors i demés 
que ho escriguin, que ho posin blanc sobre negre, i que faci una proposta, i porti-la a 
debatre, però una proposta clara, concreta que puguem parlar. 

Res més. Gràcies. 

El Sr. Alcalde manifesta que molt bé, moltes gràcies. Doncs, sotmetem aquesta moció a 
votació. 

Vots a favor? 

Vots en contra? 

Per tant, queda rebutjada i no prospera la moció, amb un vot a favor, del Partit Popular, i 10 
vots en contra.  

Sotmès l’assumpte a votació el Consistori per 10 vots en contra (3 CiU, 3 GxC, 2 ERC, 2 AI-
CM) i 1 vot a favor (1 PPC), acorda no aprovar la moció que presenta el Partit Popular de 
Catalunya, de suport a la reforma de la Llei electoral i l’elecció directa dels Alcaldes, en els 
termes en els que ha estat formulada.  

9. INFORMES, PRECS I PREGUNTES  

El Sr. Alcalde manifesta que molt bé. Passem al següent punt, que és informes, precs i 
preguntes. Comencem pels informes dels membres de l’equip de govern, i comencem en 
aquest cas per la Sra. Montserrat Reig Pascual, Regidora d’Ensenyament, Cultura i 
Patrimoni. Endavant.  

La Sra. Montserrat Reig Pascual, Regidora d’Ensenyament, Cultura i Patrimoni, dóna el bon 
vespre una altra vegada. És per informar-los de l’inici de curs de l’escola del Pla i de l’escola 
bressol Marinada. L’escola del Pla ha començat molt bé, tenim 450 nous alumnes, dels 
quals, 246 són de Cabrera, i la plantilla de 32, que ens hem posat, inclús els substituts que 
cobriran jornades d’alguna reducció que hi ha o alguna cosa, i que gaudim d’una plantilla de 
mestres que està gairebé consolidada. Ha començat sense cap tipus de problema, totes les 
places estan cobertes. El que ens preocupava, que és P3, s’han omplert les 50, o sigui que 
seguirem amb dues línies, i tot correcte. 

Llavors, a l’escola Marinada oferíem 57 places, i en tenim 47 d’ocupades actualment, en 
queden 10 de lliures, que són: de nadons en tenim 3 ocupades, i n’eren 8; d’infantil 1 en 
tenim 12 ocupades, i en queda una de lliure; de la mixta tenim en 14 d’ocupades, i en 
queden 2 de lliures; i a l’infantil 2, ocupades 18, i lliures, 2. O sigui que encara hi ha places. I 
també ha començat correctament, i tot bé. Gràcies. 

El Sr. Alcalde manifesta que molt bé. Gràcies, Montse. Donem ara la paraula a la Sra. Núria 
Pera Maltes, regidora d’Urbanisme i Sostenibilitat. 
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La Sra. Núria Pera Maltes, regidora d’Urbanisme i Sostenibilitat manifesta que bé, bona nit. 
Informar-vos que segons ens ha comentat la Comissió d’Urbanisme de la Generalitat de 
Catalunya, el dia 24 d’aquest mes..., 24, oi? 

El Sr. Alcalde per manifesta que és festa, eh?, a Barcelona. 

La Sra. Núria Pera manifesta que ah, doncs 25 –25. Bé, a finals de mes, ara no voldria... Ja 
ho confirmaré. Sí, és veritat, és la Mercè, no? El 25 d’aquest mes ha de decidir, i esperem 
que sigui afirmativament, la publicació en el DOG, en el Diari Oficial de la Generalitat, del 
POUM de Cabrera de Mar, del Pla d’Ordenació Urbanística Municipal de Cabrera de Mar. 
Per tant, desitgem, i espero, que sigui d’una vegada ja publicat.  

Bé, també informar-vos formalment, perquè em sembla que ja és de domini públic, que 
l’arquitecte municipal, el Sr. Manel Mosquera, durant el mes d’agost, a principis del mes 
d’agost va rebre una oferta del sector privat... Bé, més que va rebre una oferta al mes 
d’agost, al mes d’agost va decidir acceptar una oferta del sector privat, i, doncs, ens ha 
deixat. Per tant, estem sense arquitecte municipal, però ja hem començat un procés de 
selecció, i esperem que, doncs, aviat la plaça estarà una altra vegada coberta, i ben coberta. 
Amb el Sr. Manel Mosquera nosaltres estàvem molt contents, molt confiats, una persona 
molt vàlida, i per a nosaltres com a Ajuntament és una llàstima que a més a més ja a les 
portes de l’aprovació, o de la publicació del POUM, no hagi pogut arribar fins el final, però les 
ofertes del sector privat són les que són. Ha tingut una oferta que jo crec que no podia 
menysprear, i ell també va valorar-ho bastant, em consta, i finalment, doncs, se n’ha anat. 
No sé si l’Alcalde vol afegir alguna cosa més. 

El Sr. Alcalde manifesta que no, només afegir «sector privat londinenc», que li dóna un plus. 

La Sra. Núria Pera Maltes, regidora d’Urbanisme i Sostenibilitat, manifesta que «sector privat 
londinenc». Té una oferta a Londres. Bé, està treballant ja a Londres. 

El Sr. Alcalde manifesta que sí, sí. Molt bé, gràcies, Núria. Ens informa el Sr. José R. 
Villaverde Díez, regidor de Promoció Econòmica i Festes.  

El Sr. José R. Villaverde, regidor de Promoció Econòmica i Festes, manifesta que sí i dóna el 
bon vespre. Primerament informaré sobre la taxa d’atur, que a la fi d’agost al nostre poble ha 
estat el 8,8% de la població activa. Això significa 208 persones a l’atur, que és un 9,6% 
menys que l’any passat, que l’agost de l’any passat. En qualsevol cas, sí que és cert que al 
juliol i l’agost l’atur al poble ha crescut, normalment per la cancel·lació o la finalització de 
contractes temporals al sector industrial al juliol, el 30 de juliol. Ens trobem en aquest 
moment per sota, la mitjana de l’any 2014 ha estat per sota de la mitjana del 2013, 
aproximadament un 8,7%. I ens trobem encara en una, diguem-ne, relativa bona situació en 
comparació amb la resta de pobles del Maresme. A Mataró estan de l’ordre del 20%; a 
Vilassar de Mar està en l’11,8; més del 15% en tot el Maresme; a la ciutat de Barcelona 
estan pràcticament al 15% –el 14,95; i el poble que està també com nosaltres és Cabrils, 
amb el 9,4%.  

Bé, voldria informar també del tema de Viles Florides, perquè el passat 5 de setembre al 
Consell Comarcal de l’Alt Empordà, a Figueres, hi ha hagut un lliurament de distincions als 
pobles que han participat en les Viles Florides, i l’Ajuntament de Cabrera de Mar ha 
aconseguit un total de dues flors; el màxim són tres. Aquesta era la nostra primera 
participació. Hi ha hagut de l’ordre de trenta-cinc pobles que han tingut un distintiu d’una flor, 
dues flors o tres flors. Nosaltres hem tingut dues flors.  
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Això d’alguna manera és una mica d’estímul per continuar en aquesta via, que creiem que és 
positiva per a la promoció del poble.  

I per últim, posarem també a disposició del públic en les properes dues setmanes un nou 
apartat a l’àrea de la web municipal, en l’específic tema de Gaudeix Cabrera, de turisme –
relacionat amb turisme– que és una guia comercial. Una guia comercial on es trobaran tots 
els comerços i botigues del poble, que són de l’ordre de cent-deu, i es trobaran en un apartat 
específic on la gent podrà, diguem-ne, realitzar recerques d’informació relatives a paraules 
que estiguin properes a la denominació o a l’activitat que fa la botiga, i també es podran 
buscar per mapa. Això vol dir que tindrem a l’abast de tothom, i també per descomptat a 
l’abast del comerç, la possibilitat per als ciutadans o per als visitants de tenir una eina molt 
senzilla de gestionar al nostre mòbil o al nostre ordinador, on es trobarà tota la informació 
relativa a tots els comerços del poble, però també els comerços tindran la possibilitat de 
modificar la informació estàndard que l’Ajuntament ha inclòs en aquesta web, per posar el 
seu logo, la seva activitat, les seves ofertes, fotografies, o la seva publicitat, com ells vulguin. 
Això estarà disponible per a tots properament, les properes dues setmanes.  

Res més. gràcies. 

El Sr. Alcalde manifesta que molt bé. Gràcies, Sr. Villaverde. Donem ara la paraula a la Sra. 
Neus Sola, regidora de Joventut, Serveis a les Persones i Sanitat. Endavant.  

La Sra. Neus Sola Bigas, regidora de Joventut, Serveis a les Persones i Sanitat, dóna el bon 
vespre. Informar sobre els ajuts socials per a famílies amb fills i filles en edat escolar, que ja 
s’han donat, ja s’han notificat. Hem rebut 46 sol·licituds de nens, se n’han acceptat 39 –39 
nens, no trenta-nou sol·licituds, no, això va per nen– se n’han denegat 7. De l’escola bressol 
són 2; del menjador n’hi ha hagut 32; dels llibres 37, tothom ha demanat llibres excepte els 
dos nens d’escola bressol, és clar; 35 de les excursions; 2 de treballs de síntesi de 
secundària; i 23 dels casals. Altres ajuts que també s’han valorat des dels serveis socials 
són de suport psicològic a 5 nens, i altres activitats que es fan extres a 8 nens. Aquest any 
els ajuts de logopèdia han estat derivats a sanitat pública, que era el cas de dos nens. 

Per número de nens becats, segons el centre educatiu, han estat: de l’escola bressol la 
Marinada, 2; del CEIP del Pla de l’Avellà, 23; del CEIP dels Alocs, 1; de l’escola Sant Feliu, 
11; i de l’institut Vilatzara, 2. També dir que –no ho he comentat– aquests ajuts van des del 
20 per cent al 80 per cent, i se n’han destinat uns 25.000 euros. Gràcies. 

El Sr. Alcalde manifesta que molt bé. Gràcies, Neus. Donem ara la paraula al Sr. Antoni Abel 
Nuri, regidor d’Obres i Serveis. Endavant.  

El Sr. Abel manifesta que a veure. Ja s’ha acabat l’accés a la Nacional II, des de 
l’aparcament fins l’accés a la mateixa carretera. El ferm s’ha fet de formigó, perquè fer-lo 
amb asfalt hagués sigut molt car, degut a la poca quantitat de material que s’hi havia de 
posar.  

Tanmateix, també s’ha acabat l’accés al Torrent del Molí, i el de tota la llera del torrent, entre 
l’aparcament del carrer Canigó, reservat per a residents, fins a la platja. Amb aquesta obra la 
distància que hi ha des de l’aparcament fins a la platja són 150 metres exactament. Abans 
s’havia de donar un rodeig, passar pel semàfor i tal, o passar, que tot i les males condicions 
molta gent passava per dintre del torrent, però si no havies de donar un rodeig de 300 
metres, o sigui, amb això s’ha reduït considerablement la distància. L’ha deixat pràcticament 
igual, és igual aparcar en aquest aparcament que en l’aparcament de l’altre costat, a la 
banda mar. Pràcticament la distància és la mateixa d’un aparcament a l’altre.  
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Tanmateix, totes aquestes obres que s’han fet d’arranjament de tot el front marítim crec que 
al final ha quedat bastant endreçat i bastant més digne del que teníem fins fa dos anys, eh?, 
perquè francament, donava molt mal aspecte tot aquell tram de Cabrera, i ara almenys es 
veu net i endreçat.  

També s’ha instal·lat ja la primera illa de soterrats a l’avinguda Burriac i properament es 
començarà la segona, i després la tercera. (Veu de fons.) Sí, l’illa de contenidors soterrats. 
Ah, perdó, l’illa de contenidors soterrats de l’avinguda Burriac està acabada, i properament 
es començarà la segona illa, d’un total previst de tres. La inversió d’aquestes illes és 105.000 
euros, i està finançada, com ja s’ha dit, es va dir en el seu dia, per la Diputació de Barcelona.  

També, bé, una obra menor però important, perquè hi ha qui es queixava, es va buidar 
també i es va netejar tota la bassa de Cal Conde, es van netejar les parets i el fons, per 
evitar la proliferació de mosquits i tenir més endreçada tota la bassa aquesta, que feia 
moltíssims anys que no es netejava. Es va treure molta, molta, molta brutícia.  

I després informar que properament començarà l’adequació de l’escola bressol en casal 
d’avis. Aquesta obra finalment s’ha adjudicat per 59.015 euros més IVA, un total de 71.408. 
El preu de sortida era de 95.211, o sigui, hi ha hagut una rebaixa superior al 20 per cent.  

Tanmateix, també es començarà els propers dies la vorera dreta, direcció muntanya, d’aquí, 
de la riera, que arribarà fins els llimoners. O sigui, la vorera dreta fins els llimoners. 
Exactament el punt..., no sé exactament el punt, perquè això ho té el tècnic... El número 62? 
Doncs, a partir d’aquest número fins els llimoners, es farà tota la vorera. Es traurà la que hi 
ha, i es farà amb panots i ben feta, amb l’amplada que calgui per facilitar l’accessibilitat i la 
mobilitat de les persones.  

També ja s’ha començat la restauració dels parcs infantils. Aquest d’aquí, de la plaça Nova, 
ja està tot el que és la pintura restaurada, ara estan fent el de la nova cançó catalana, i 
posteriorment es posarà el terra amb cautxú, per evitar la caiguda dels menuts, i en cas que 
caiguin que no es facin mal.  

I després també, en tema de subvencions, la Diputació ens ha concedit una subvenció, la 
Diputació de Barcelona, de 49.000 euros, per arranjar la façana de Cal Conde. #. Que 
juntament amb la que tenim, però que de moment no podem començar perquè l’han retardat 
per fer la teulada, doncs, home, podíem deixar una mica endreçat almenys l’exterior i evitar 
els problemes que tenim.  

I només una cosa més, i ara sóc jo que pregunto. És que m’agradaria fer una pregunta a 
l’Anna Maluquer. Podré preguntar-te? Doncs després te la faré. Gràcies.  

El Sr. Alcalde manifesta que molt bé. Doncs, ara ens informa el Sr. Joan Buxadé i de la 
Torre, regidor d’Hisenda i Serveis Interns. Quan vulguis, Joan. 

El Sr. Buxadé manifesta que bon vespre. Bé, més que una informació són uns aclariments. 
El Ple passat, el Sr. Munné em va preguntar sobre el tema del romanent de tresoreria, si la 
taxa del domini públic dels mòbils estava inclòs o no inclòs en el romanent de tresoreria. A 
veure, el tema dels drets adquirits sobre aquestes percepcions, com es va dir el Ple passat, 
estan pendents d’un recurs, i fins que aquest recurs no es resolgui no sabrem si aquest diner 
es cobrarà o no es cobrarà. Per tant, a efectes comptables, sí que està com a drets adquirits 
pendents de cobrar, val? Però a efectes del romanent de tresoreria, aquests imports es van 
acumular amb la part de dubtosos cobraments. Per tant, al romanent de tresoreria no estan 
inclosos, d’acord?  
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Ara voldria un aclariment que els llegeixo a vostès, i com que m’afecta una mica la gestió, 
voldria preguntar. A la revista de vostès, o al fulletó de vostès, en l’apartat del «Fer per 
desfer», que es refereix a l’escola bressol, hi ha un punt en què diu: «Sobretot després que 
l’equip de govern ens insulti dient que tanquen l’any amb un saldo positiu l’1.400.000 euros.» 
D’on surt això d’1.400.000 euros? Perquè en cap moment ho hem dit. O sigui, quan vam 
parlar... No, home, no ho hem dit mai. Quan hem parlat de romanent de tresoreria hem parlat 
de 726.000 euros, no hem parlat mai d’1.400.000. I a part d’això, no entenc que dir que 
l’Ajuntament té un saldo positiu sigui insultar a ningú. Tampoc no ho entenc. O sigui, si m’ho 
volen aclarir, m’ho aclareixen, i si no, això queda aquí, però... Vostès mateixos.  

El Sr. Alcalde manifesta que després, després, si us plau. Bé, per part meva tenia pendent 
informar-los, però seguirà quedant pendent, sobre com havia evolucionat la reunió pel tema 
de la sorra de les platges dels municipis del Baix Maresme entre la Generalitat i l’Estat. 
Aquesta reunió s’havia de produir a primers de setembre, i s’ha posposat a l’octubre. 
Concretament ens havien d’informar aquest matí a tots els ajuntaments, ens havia convocat 
la Generalitat per fer-ho, però s’ha anul·lat la reunió perquè primer s’han de reunir 
Generalitat i Estat per acabar de perfilar els detalls, i informar-nos a cada ajuntament de 
quina és la solució que tenen previst adoptar en els trams que com ja hem dit reiteradament, 
hem demanat que s’estabilitzin. Per tant, no els puc informar tampoc en aquest Ple, espero 
que en el proper ja s’hagin reunit, i poder-los informar amb detall. 

I per altra banda, voldria primer deixar constància que avui a Escòcia s’ha pogut votar 
lliurement per part dels seus ciutadans respecte al seu futur. Han votat, que jo sàpiga, de 
manera lliure i pacifica, i fins i tot diria que alegre, perquè han corregut un munt d’acudits per 
les xarxes i demés, vull dir que, bé, un exercici saludable com és votar, i lligat amb això dir-
vos que ja s’ha convocat als diferents regidors, però ho anuncio a la població en general, que 
hem convocat un Ple extraordinari tots els ajuntaments de Catalunya, lògicament també el 
de Cabrera de Mar, per al proper dia 22 de setembre, dilluns, a les 8 del vespre, en aquesta 
mateixa sala, per votar una moció de suport a la convocatòria per part del president de la 
Generalitat de la consulta del 9 de novembre perquè Catalunya pugui decidir el seu futur 
polític. Per tant, cito a tothom qui vulgui venir el proper dilluns, repeteixo, dia 22, a les 8 del 
vespre, en aquesta mateixa sala, on debatrem aquesta moció de suport a la consulta del 9N. 

Bé, dit això, donem la paraula als diferents grups de l’oposició. Comencem per la Sra. 
Laspalas Cantón, regidora del grup municipal del Partit Popular Català. Alguna pregunta que 
ens vulgui fer, alguna qüestió que vulgui comentar? 

La Sra. Laspalas per manifest que sí, bueno, ¿qué ha comentado de las balsas antes el 
señor Abel? De las balsas, ha comentado algo de una balsa, o las balsas, los mosquitos. De 
Cal Conde, que hay una balsa.  

El Sr. Antoni Abel Nuri, regidor d’Obres Públiques i Serveis, manifesta que sí, no la balsa 
exterior, que ésta ya se limpió, la balsa que hay detrás del envelat, o sea, al lado del envelat, 
en la parte de atrás, la grande. La de la entrada no, ésta ya se hizo… 

La Sra. Laspalas manifesta que tiene agua. ¿Se ha vaciado o tiene agua? 

El Sr. Abel manifesta que no, no, se ha vaciado, se ha limpiado, se ha sacado toda la 
porquería que había, enorme, y todas las paredes, todo, y se ha vuelto a tirar agua. Lo que 
pasa es que se han echado unos productos químicos para mantener un poco el agua, y lo 
que hay que hacer ahora es poner, cuando se pueda, un motor y un filtro para que el agua 
circule y no se cree este problema, porque si el agua circula, es más difícil, si el agua está 
estancada pues se puede provocar este problema, los mosquitos y demás.  
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El Sr. Alcalde manifesta que res més, Sra. Laspalas? Doncs donem la paraula a Gent per 
Cabrera. Ah, la pregunta que volia fer, o li havia fet, no sé com anava. Sra. Maluquer.  

La Sra. Anna Maluquer Ferrer, regidora  del grup municipal de GxC, manifesta que m’honora 
que em facin preguntes així en el Ple. A veure, jo això no m’ho he inventat, això d’1.400.000 
euros. Potser vostè no ho ha dit, però ho publiquen en el butlletí.  

El Sr. Alcalde manifesta que no. 

La Sra. Maluquer manifesta que i tant! A més, és que m’hi vaig assegurar abans d’escriure-
ho. Posa... A veure, un moment, eh? «Tanquen l’any amb un saldo positiu d’1.400.000 
euros.» No hi ha cap butlletí municipal aquí? És que posen això, i a més a més amb un 
requadre.  

El Sr. Joan Buxadé i de la Torre, regidor d’Hisenda Pública i Serveis Interns, manifesta que 
no tinc el butlletí aquí i no dic que no, però als números que hem aprovat ara i als que jo vaig 
presentar en el seu moment,1.400.000 no apareix en cap. En aquest moment no tinc el 
butlletí present, però jo a l’article vaig escriure –no al títol, a l’article– allí dintre no hi havia 
res d’1.400.000, seguríssim. 

La Sra. Maluquer manifesta que jo li asseguro que posa això. 

El Sr. Buxadé manifesta que a part d’això –a part d’això– Sra. Maluquer, no entenc que 
vostès puguin dir que se’ls insultin dient... Per què si un ajuntament dóna un valor, no un 
pressupost, en positiu, amb superàvit, sigui quin sigui aquest superàvit, això és un insult? Li 
record a més que el govern –el govern– respecte als números, el que fa és gestionar, però 
tot el que és la comptabilització, la presentació de comptes i tal, ho fan els tècnics de 
l’Ajuntament amb la firma del Sr. interventor, val? Per tant, els números vàlids que es 
presenten és a través dels tècnics de l’Ajuntament, i amb la firma del Sr. interventor. 
Nosaltres, el govern, el que fem és gestionar. Dit això, torno a repetir, no entenc que vostè 
digui que insultem, perquè els números surten amb superàvit. No ho entenc. No vull que ens 
feliciti, però que diem que ens insulti, no ho entenc –no ho entenc. M’ha sorprès.  

La Sra. Maluquer manifesta que sí, perquè s’apliquen retallades, o no es poden fer certes 
coses perquè no hi ha diners, i jo crec que un ajuntament no ha de tenir superàvit. O és que 
s’estan cobrant massa impostos, o és que no es gasten en el que s’haurien de gastar. 
Perdoni la meva ignorància, perquè clar... 

El Sr. Alcalde manifesta que no, ho hem explicat reiteradament, però ho podem explicar, no 
passa res –no passa res.  

El Sr. Buxadé manifesta que Sra. Maluquer, a mi em sorprèn, i ens sorprèn, que tingui... 

La Sra. Maluquer manifesta que no, perquè si ho ha explicat vostè reiteradament, aleshores 
no entenc per què en el butlletí municipal, que és el que llegeix la gent, perquè als Plens ja 
veu vostè l’assistència que hi ha, es publiqui una noticia com aquesta. Això és falsejar la 
informació. O no?  

El Sr. Alcalde manifesta que no, no.  

La Sra. Maluquer manifesta que no és fals, però si vostè m’està dient que no és 1.400.000 
sinó que són 700.000, doncs, ja m’està dient això. 
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El Sr. Alcalde manifesta que Anna, ja que no recordes el motiu, que s’ha explicat 
reiteradament i ara el repetirem, pel qual hem de tenir això com a mínim –com a mínim– no 
apliquis aquest to, perquè és que... O sigui, el motiu és la morositat. Gràcies a això –s’ha 
explicat reiteradament en discutir els pressupostos– gràcies a tenir un superàvit, que no és 
d’1.400.000 sinó de 726.000, si no recordo malament, aquest any, que l’any anterior havia 
estat d’1.140.000, això sí que ho recordo, aquest any 726.000, gràcies a això podem pagar a 
trenta dies com a màxim els proveïdors. Per què? Perquè d’aquí s’ha de descomptar... O 
sigui, quan diu «estan cobrant massa impostos», la discussió aquesta l’havíem tingut molts 
cops amb la Sra. Laspalas. Jo estava convençut que Gent per Cabrera, tenint l’exregidor 
d’Hisenda dins del grup, aquesta explicació la tenien més que feta, vostès. Gràcies a això 
podem pagar a trenta dies, perquè està descomptat l’efecte de la morositat que era, si no 
recordo malament, aquest últim any del 13 per dent. És a dir, si tothom pagués, sí que és 
veritat que aquest excés seria, bé, un excés, seria excessiu aquest superàvit, però ara el que 
és realment és un coixí que compensa la morositat i ens permet pagar a menys de trenta 
dies, a un màxim de trenta dies, els proveïdors. És així. Si no s’entén ara, si us plau, demano 
que algú m’ho digui, perquè m’agradaria de no haver-ho... Però és igual, si ho hem de tornar 
a repetir, ho repetim tantes vegades com calgui, però jo penso que és prou clar. El superàvit 
que està tenint l’Ajuntament en els dos darrers anys li permet, aquest any amb més justesa 
que l’any anterior, poder mantenir la política, que és per llei, obligatòria, pagar els proveïdors 
a trenta dies. Per què? Perquè com que hi ha una morositat, gent que no paga per un import 
superior a aquest, inclús, doncs això ens permet tenir una planificació de tresoreria que 
podem executar aquesta política de pagament a trenta dies. si no tinguéssim... Si tinguéssim 
superàvit zero, com vostè acaba de dir, no pagaríem els proveïdors a trenta dies, ara mateix 
estaríem pagant segurament a seixanta, a noranta, i, per tant, incomplint la llei. Si tenint el 
superàvit que tenim no hi hagués morositat, podríem fer dues coses: o abaixar impostos, o 
fer més inversions. És així? (Veus de fons.) Si no s’entén repeteixo, si us plau, que es digui i 
ho expliquem en l’àmbit que calgui i les vegades que calgui. 

La Sra. Maluquer manifesta que aquesta morositat també han dit que ve donada per una 
pujada excessiva dels impostos. 

El Sr. Alcalde manifesta que no és cert.  

El Sr. Buxadé manifesta que no és cert. 

La Sra. Maluquer manifesta bé, encara que hi hagi algunes coses que vénen d’altres anys. 

El Sr. Buxadé manifesta que no és cert, perquè bàsicament –i ho vaig explicar molt 
clarament– una part important... 

La Sra. Maluquer manifesta que a mi el que em sap greu, perdoni, a mi el que em sap greu 
és que aleshores en el butlletí es publiquin aquestes coses, perquè això no s’explica així. 

El Sr. Buxadé manifesta a veure Anna, un moment –Anna, un moment. Jo ara no tinc el 
butlletí davant, m’agradaria veure’l, i si ha sortit 1.400.000 ha sigut un error. Perquè en 
l’article segur que no es diu –en l’article segur que no es diu –això és segur. 

El Sr. Alcalde manifesta que però segur... Si surt al butlletí, segur que diu més coses, el 
butlletí també parla de la morositat, parla que això és el que permet pagar a trenta dies. Clar, 
no agafem..., no traiem de context les coses, perquè això sí que és falsificar i enganyar la 
gent, com vostè ha dit, eh? És això, eh? Treure de context una xifra, una paraula, una frase, i 
en base a això, llavors, construir tot un argument en contra d’alguna cosa amb la qual no s’hi 
està d’acord, eh? Això sí que és manipular la informació, crec jo. 
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El Sr. Buxadé manifesta que ara, torno a repetir, i no m’ha contestat, per què és un insult que 
un ajuntament tingui un romanent de tresoreria. És igual, deixem-ho córrer, deixem-ho 
córrer. 

La Sra. Maluquer manifesta que no, no, em sembla que li he contestat, però és igual. 

El Sr. Buxadé manifesta que bé, doncs, no en tinc consciència. 

El Sr. Alcalde manifesta que va, passem a un altre tema. Coses que vulgui comentar.  

La Sra. Maluquer manifesta que sí. Volíem preguntar, d’una banda, aquesta festa major no 
es va il·luminar el castell de Burriac, oi? 

El Sr. Alcalde manifesta que fa, com a mínim, quatre o cinc anys que no s’il·lumina el castell. 
S’il·luminava només per a la Burriac Atac, i, llavors, si la Diada estava molt a prop, deixàvem 
un parell de dies amb una vigilància mínima, i el tercer dia o la tercera nit es tornava a 
il·luminar, a les vespres de la Diada. Així és com ho fèiem els últims anys, però per una 
qüestió de seguretat, de prevenció d’incendis, no podem il·luminar el castell durant l’estiu, a 
no ser que hi hagi algú vigilant-ho tota l’estona. A la Burriac Atac, com que hi ha gent, estan 
vigilant el generador, que no hi hagi cap accident, i fèiem l’esforç aquest de la Diada, 
enviàvem la nit abans dues hores només voluntaris de l’ADF, que ells s’hi oferien, i teníem 
així la vespra de la Diada, el dia abans també il·luminat. Però el castell fa, com a mínim, 
quatre o cinc anys que no s’il·lumina per a la festa major, si no més, eh? Sí. 

La Sra. Maluquer manifesta que i el cost de la il·luminació, entra dins de...? 

El Sr. Alcalde manifesta que és el cost del generador i el consum del lloguer del generador, 
que no sé ni si el lloguem o és un dels nostres. És nostre? És el consum, el consum del 
gasoil, el consum del gasoil només, perquè el generador és nostre. 

La Sra. Maluquer manifesta que com que són 600 corredors, em sembla, i paguen... 

El Sr. Alcalde manifesta que 750, sí. No, no, però el cost... Són voluntaris de l’ADF, són 
absolutament voluntaris, el trasllat i tot. No, no té cost.  

La Sra. Maluquer manifesta que bé, no és tant pel cost sinó per la seguretat, com ha dit 
l’Alcalde, eh? És per seguretat, eh?  

El Sr. Alcalde manifesta que bé, el Sr. Munné, alguna pregunta? 

El Sr. Munné manifesta que el Sr. Abel, que em sembla que està nerviós per fer una 
pregunta.  

El Sr. Alcalde manifesta que Sr. Abel, volia fer una pregunta abans a la Sra. Maluquer? Sí. 
Doncs, endavant. 

El Sr. Antoni Abel Nuri, regidor d’Obres Públiques i Serveis, manifesta que no, és que m’ha 
sorprès molt quan l’Anna abans ha dit: «El casal d’avis cal que estigui al centre del poble, per 
proximitat.» A veure... (Veu de fons.) No, no, és que... A veure, a mi em sap greu dir-ho així, 
però és que, a veure, quanta gent viu, o quanta gent gran viu al centre del poble? Quanta 
gent viu per les urbanitzacions? Quanta gent viu, per exemple, a Agell, a Bonamar, al Pla de 
l’Avellà, a les Sènies, a Costamar?  
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O sigui, tenim un munt d’indrets al poble, i a més a més és que està en el centre del poble, 
no està por ahí, no, no, està en el centre del poble. El que passa és que està al 
començament del centre del poble, però està al començament del centre del poble, està al 
centre del poble, no està perdut en una urbanització ni en un altre lloc, està al centre del 
poble. 

Mira, a Barcelona, o Mataró mateix, imagina que tots els equipaments estiguessin en el 
centre de Mataró. Seria un drama. Aquest serà precisament –aquest serà precisament– el 
drama de futur de Cabrera de Mar. Teniu present..., o sigui, el drama de futur de Cabrera de 
Mar és que hi ha tal concentració d’equipaments en el centre del poble, que quan creixi el 
que és el centre, amb l’eixample, quan estiguin les dues... Després ja ho veurem aquí, 
perquè clar, és que tot està concentrat, tot s’ha concentrat aquí, massa junt. Això sí pot ser 
un problema.  

I ja et dic, escolta, segueix estant, no l’escola bressol, en aquest cas ara ja serà casal d’avis, 
relativament a prop, perquè són 200 metres més a baix, eh? Vull dir, jo # no ho veig, però 
que tingueu en compte que a Cabrera no tothom viu en el centre, sinó que viuen, potser més 
i tot més que en el centre, si comptem tots els que viuen fora del centre són més. I a aquests 
a més se’ls ha de facilitar una mica poder aparcar i poder d’això, m’entens? I actualment, per 
exemple, on està, no té moltes facilitats. On està actualment, eh?, on es fan les activitats, ho 
tenen bastant difícil. 

El Sr. Alcalde manifesta que ara ha fet la pregunta, la Sra. Maluquer contesta.  

La Sra. Maluquer manifesta que jo em referia, quan dic el centre del poble, una mica és 
perquè és un dels carrers on hi ha activitat normalment durant el dia. Cabrera és un poble 
una mica dormitori, hi ha molta gent que treballa fora. A mi m’agraden molt aquestes xifres 
de l’atur que ens dóna el Sr. Villaverde, però realment la majoria de gent treballa fora de 
Cabrera. I on es concentra una miqueta d’activitat durant el dia, entre setmana... Després, el 
cap de setmana no, potser no, però entre setmana és en aquells carrers, és l’avinguda Pare 
Jaume Català, i la plaça del poble. Em sembla que amb això no vull ni discriminar altres llocs 
ni res. 

El Sr. Abel manifesta que i la plaça Nova també –i la plaça Nova també. I la plaça Nova està 
pràcticament... 

La Sra. Maluquer manifesta que no, no, allà també hi ha... El centre cívic està infrautilitzat, sí, 
sí. 

El Sr. Abel manifesta que ...a mig camí pràcticament entre on està l’actual i on està la 
propera. A la plaça Nova, sí. Pràcticament fifty-fifty, eh? A veure, tindreu les vostès raons, i 
les acceptem, jo almenys les accepto, perquè cadascú té la seva opinió del que pot ser 
millor. Però això de..., per proximitat i tal... Proximitat serà només d’una quantitat de gent, 
després hi ha molta més en el poble que també són cabrerencs i cabrerenques, que també 
volen gaudir de les instal·lacions que tenim a Cabrera.  

El Sr. Alcalde manifesta que queda clar. Sr. Munné, alguna pregunta? 

El Sr. Munné manifesta que sí, «esqüet». Abans hem aprovat que la festa local sigui el dia 1 
de juny. Com queda la Fira Iberoromana, en relació a això? 

El Sr. Alcalde manifesta que sí, també hem pensat... Bé, el Sr. Villaverde li ho anunciarà... 
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El Sr. José R. Villaverde Díez, regidor de Promoció Econòmica i Festes, manifesta que la 
primera idea és que sigui el 30 i 31 de maig –30 i 31. Encara estem... A veure, és una mica 
aviat per definir alguns detalls, perquè una de les possibilitats que també s’han de tenir en 
compte és la possibilitat de començar dissabte a la tarda, i fer diumenge i dilluns, que és 
festa, que és l’1 de juny. Inicialment nosaltres hem definit 30 i 31, però, repeteixo, podria ser 
31 i 1.  

El Sr. Alcalde manifesta que també dependrà de quants municipis fessin l’1. Si només ho fa 
Barcelona i Mataró l’1, doncs, el mateix que si ho fan Vilassar... 

El Sr. Villaverde manifesta que hi ha una raó, i és que el dissabte és un dia dolent sobretot 
per a la gent del sindicat. Per això, pot ser, estem pensant... Depèn de si a la fi podem 
organitzar amb ells alguna cosa de dos dies, o solament d’un, eh? 

El Sr. Carles Munné Pagan, regidor del grup municipal de GxC, manifesta que molt bé, 
gràcies. Una altra qüestió: hem tingut un estiu molt plujós, amb tempestes, amb caigudes 
d’aigües així, brutals i demés. El Pla de l’Avellà recull tot el que baixa de les muntanyes, dels 
torrents i demés. Hi ha hagut moments en què travessar la rambla dels Vinyals, o 
travessar..., sí, bàsicament la rambla dels Vinyals, ha sigut com molt complicat. Pregunto al 
Sr. Abel: la seva proposta, o el seu projecte, el que vostès van defensar de soterrament de la 
rambla dels Vinyals, com el tenim? Perquè ens agradaria sumar-nos-hi també. El problema 
és greu, i...  

El Sr. Abel manifesta que a veure, el problema és molt greu, i el problema és greu, però clar, 
si l’ACA està sense un duro. Hem de fer nosaltres el manteniment de les rieres, i no donen 
un duro. Quan en fan una, com van fer, per exemple, el Torrent del Molí, amb el temporal del 
dia 28 de juliol, resulta que havien tallat les canyes però no les van triturar, que és el que fem 
nosaltres, i treure-la. Doncs, totes les canyes aquestes van baixar cap a baix, i van armar un 
jaleo impressionant, brutícia per tots costats. Clar... O sigui, quan ho fan ho fan així, 
d’aquesta manera. Allò no va ser l’ACA, va ser el Consell Comarcal. Que va fer-ho perquè, ja 
dic, l’ACA no té un duro. Està en fallida tècnica, o sigui, no hi ha una pesseta –bé, un euro. 
Per tant, ho tenim molt difícil. I, evidentment, és una obra que val molts diners, i avui per 
avui, l’Ajuntament, a veure, pensem amb el cap, i una obra de 4 milions no la pot finançar al 
100 per cent l’Ajuntament, eh? Per tant, s’ha d’esperar a què algun organisme ens ho arregli. 

El que passa, sí és veritat també, que al que no hi ha dret és a què haguem de carregar 
nosaltres amb tota la despesa que ens suposa, per exemple, la part baixa. O sigui, tenim 
problemes a dalt, però tenim problemes a baix. I molta d’aquesta porqueria que baixa, 
malauradament, perquè jo he estat observant molt cada vegada que ha plogut d’on surt 
l’aigua, resulta que la principal quantitat d’aigua acostuma a venir pel torrent de ca l’Amat, 
que ve de Vilassar. Aquest és el que ens carga a nosaltres moltíssim. Que aquest temporal 
del dia 28 va a estar a punt de provocar un accident greu, perquè un arbre quasi tan llarg 
com d’aquí a la porta, un tronc així, que el tenim fotografiat, va quedar mig fora. Si aquest 
arbre surt i baixa riera avall, se’n porta vehicles, que ja es van moure, perquè hi ha vehicles 
que es van moure a sobre la vorera... Si hagués tapat el que és el desguàs de la riera, la que 
es lía al Pla de l’Avellà, i acabem tots inundats. Però clar, no n’hi ha. 

El Sr. Alcalde manifesta que afegir una cosa només. que sàpiguen que les gestions que sí 
que hem estat fent aquests darrers temps és parlar amb l’ACA perquè ens actualitzés el 
projecte, per tal de poder-lo presentar a Foment, al Ministeri de Foment, que és l’únic que 
arribat el cas podria arribar a executar l’obra, però això és un procés llarg.  
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Com sap, hauria d’anar via parlamentària, amb els grups que tenen representació al Congrés 
dels Diputats, i en la negociació dels pressupostos de l’Estat, arribat el cas, poder intentar 
que s’executés aquesta inversió. Després s’incorporaria al pressupost, i com sol fer l’Estat 
els darrers anys, segurament no s’executaria, eh?, com passa amb múltiples peticions de 
molts ajuntaments del Maresme, que tenen demanat això, l’Estat ho accepta, ho posa en el 
pressupost, però després no ho executa, passa a l’any següent, ho has de tornar a demanar, 
i així successivament. Lamentablement, per la situació que s’està vivint de crisi, eh? No ho 
dic per res més. 

El Sr. Munné manifesta que sí, sí, o incorporar-ho a alguna línia de la Unió Europea, com ja 
havia estat aquest projecte antigament. Una pregunta. En relació a totes aquestes feines que 
estan fent per compte de l’ACA, que vostè comentava que havia de netejar l’ACA i netegem 
nosaltres i demés, per curiositat, els passem factura? Ho dic per si algun dia tenen calés, 
poder cobrar. Si no passem factura, no cobrarem mai. 

El Sr. Alcalde manifesta que no, l’ACA diu... Miri, jo li explico el que estan fent alguns 
departaments de la Generalitat que, degut a la situació d’absoluta manca de finançament 
estan patint, tant Carreteres, de qui depèn la Nacional II, com l’ACA, de qui depenen les 
rieres, que quan els demanes de fer alguna cosa diu: «Ens sembla molt bé. Passeu-nos el 
projecte, que us ho autoritzarem.» Tal qual, eh? És el que estan gestionant ara, l’autorització 
de projectes per donar-li feina a la gent que sí que estan mantenint, però econòmicament no 
fan cap aportació. Jo no sé si serà procedent passar-los factura, perquè inclús 
comptablement no sé quin efecte podria tenir, no sé si seria autoenganyar-nos, però no crec 
jo que sigui... Ells et diuen descaradament..., bé, a la cara, que no tenen diners, ja ho sabem 
tots, i sabem tots el perquè també.  

El Sr. Munné manifesta que molt bé, gràcies.  

El Sr. Alcalde manifesta que molt bé. Sr. Vilà, endavant. 

El Sr. Joan Vilà Carbonell, regidor del grup municipal de GxC, manifesta que sí. Jo volia fer 
dues preguntes, però la primera volia preguntar: Vol dir que aquest projecte del torrent hi és, 
o ha desaparegut? Perquè últimament no es trobava en l’ACA aquest projecte. 

El Sr. Alcalde manifesta que el de la rambla dels Vinyals? Sí, sí, sí que està. Sí, sí. 

El Sr. Vilà manifesta que perquè últimament no es trobava, perquè inclús es va voler intentar 
buscar i no es va trobar, però vaja, si hi és, senyal que... Bé, jo volia fer dues preguntetes 
petites, una de les quals és: dins d’aquests butlletins del Maresme que es passen per les 
cases, hi ha el butlletí, em sembla que és La Clau, que porta la nova gerència del Calypso, 
noves..., no sé, propostes, etcètera. Jo voldria preguntar com està dins de l’Ajuntament la 
nova gerència del Calypso, si és legal, no és legal, com està aquest tema. 

El Sr. Alcalde manifesta que jo no sabia res de cap nova gerència, aquí no se’ns ha 
presentat ningú, ni he vist La Clau en les dues últimes setmanes, però no sé si el Sr. 
secretari té algun comentari al respecte. 

El Sr. Vilà manifesta que ha canviat d’empresa, i jo pregunto si això és legal, no és legal, o... 
Tal com és la llei, els permet canviar d’empresa?  

El Sr. Secretari manifesta que ja li ho miraré, ara no tinc... 
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El Sr. Alcalde manifesta que sí, van entrar en el seu moment una petició que se’ls va 
desestimar. 

El Sr. Vilà manifesta que bé, era una pregunta, perquè com que veig que hi ha una plana 
sencera a la qual es fa una propaganda de tot el que ofereixen, i nueva gerència, doncs, 
pregunto. 

El Sr. Alcalde manifesta que publicitat? Ah, val. Jo ho he vist a la web, a la web hem vist que 
han fet... 

El Sr. Vilà manifesta que no, no. Això la primera. I la segona és referent a què durant una 
sèrie d’anys enrere, els governs municipals que hi havia vetllaven una mica per soterrar 
línies elèctriques. Actualment estic veient que hi ha permisos, sembla ser per a Telefònica, 
per a això de la fibra òptica, amb els quals s’estan fent unes instal·lacions de cables, amb 
una mica de mala estètica, i que exigeixen passar per unes façanes, que tots sabem que els 
propietaris, si volen treure aquests cables de les façanes, els costa molts diners. Jo 
pregunto: no és hora que a Telefònica, quan se’ls dóna un permís, exigir-los que mica en 
mica vagi soterrant cables, perquè aquest aspecte que hi ha al carrer, que es veuen aquests 
cables penjant, i a més era al Pla de l’Avellà, el carrer que baixa a la carretera, allà es veuen 
aquelles panxes, sembla ser que també passa per alguna finca privada, tot això, no es pot 
mirar de parlar amb aquesta companyia perquè d’una vegada l’esforç que fa l’Ajuntament per 
soterrar, ells en part també aixequin una mica la mà i ho facin?  

El Sr. Alcalde manifesta que ho vam fer. Va venir el director de la zona, un tècnic i altra gent, 
i el que ens van plantar davant d’aquesta exigència va ser una llei treta a corre-cuita pel 
Govern de l’Estat, que els permet fer el que estan fent sense demanar cap tipus de llicència 
als ajuntaments. És a dir, estan emparats per una llei –de fa tres mesos, eh?– del Govern 
central, que els permet fer això.  

També ens van dir que hi havia una dificultat tècnica. Per una banda, ells no estan afegint 
nou gruix sinó que estan substituint el que hi havia, vull dir que no ocupen més espai, i la 
dificultat tècnica que ens van plantejar era que molts habitatges no estan preparats per si la 
línia va soterrada després poder-se connectar, és a dir, que haurien de sortir a superfície de 
nou una altra vegada, amb la qual cosa encara seria pitjor segurament l’estètica de les 
façanes de les cases on s’hi accedís. Això és el que ens van justificar. No sé si el Sr. Abel 
vol afegir-hi alguna cosa més? 

El Sr. Abel manifesta que sí, sí, el que passa és que clar, si la casa, a veure, té preparat, 
quan s’ha fet, un accés per baix, empalmar no costa res. El que va fer, per exemple, la 
companyia elèctrica, quan va obligar a posar tots els comptadors a fora. Llavors, podies... I si 
soterres es podrà entrar, entens? Els que tenen el comptador dintre encara? Problema, 
perquè tenen potser un pal a casa seva, i després va a un comptador que tenen dintre. 
Doncs aquests, si n’hi ha algun d’aquests, doncs passarà el mateix, és un problema soterrar-
ho. O sigui, els que no tenen problema són els que ja tenen la línia preparada perquè vagi 
soterrada, tant si és una casa que dóna al carrer directament, de façana al carrer, o una casa 
tipus unifamiliar d’aquestes que tenen jardí. 

El Sr. Alcalde manifesta que de totes maneres, fins ara el soterrament de línies que s’havia 
fet en els darrers anys era fruit del desenvolupament dels sectors urbanístics, o fruit de 
convenis urbanístics amb propietaris als quals s’hi afegia, dins del conveni, l’obligatorietat de 
fer això, però unilateralment l’Ajuntament no ha fet... Sí, sí, però ho marca quan fan un nou 
sector, lògicament, sí, però no substitució dels existents... 
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El Sr. Vilà manifesta que vostè sap que quan va ser regidor de serveis va fer una obra de 
soterrament al cementiri fins Cal Conde... 

El Sr. Alcalde manifesta que sí, perquè era la urbanització. 

El Sr. Vilà manifesta que es va fer un pacte, o sigui que, home, es van treure una sèrie de 
cables, i l’anterior govern d’Esquerra també ho feia... 

El Sr. Alcalde manifesta que era quan es desenvolupava un sector urbanístic, correcte. Sí, 
sí. 

El Sr. Vilà manifesta que però a vegades trobem que aquesta gent, bé, van una mica a sus 
anchas i sense cap mirament. Llavors, penso que com a mínim un tècnic municipal hauria de 
comprovar si les línies que passen és allò que hem dit o no hem dit. 

El Sr. Alcalde manifesta que no, sí, sí. Miri, l’avantatge d’haver-nos reunit amb ells va ser 
que van descobrir que a Cabrera hi havia el doble d’habitatges dels que es pensaven. O 
sigui, d’entrada van veure això, els vam fer veure que existia el veïnat d’Agell, que no 
l’havien ni comptat, que existia el nucli de Costamar i Bonamar on, si no tenim aquesta 
reunió no haguessin passat mai la fibra òptica. Ara tenim alguna possibilitat que els arribi fins 
i tot, que és pel que estem pressionant, perquè arribi al màxim de població. Això sí que ho 
estem fent, eh? 

El Sr. Munné manifesta que només a títol informatiu, legalment el que estan fent, o 
formalment el que estan fent és substituir un cable per l’altre, com vostè ha dit. Realment no 
ho fan. 

El Sr. Buxadé manifesta que no ho fan. 

El Sr. Alcalde manifesta que ja. 

El Sr. Munné manifesta que a més a més, l’han de deixar, el de coure l’han de deixar, 
segons el sistema d’alarma que pugui tenir el domicili. Hi ha sistemes d’alarma que no 
suporten fibra, i per tant, han de deixar el cable i amb senyal i tot. I el que pot funcionar 
normalment el deixen, el cable, i no el tiren enrere, que potser seria fer més destrossa. 

El Sr. Alcalde manifesta que una mica complex, sí. 

El Sr. Vilà manifesta que i com a mínim podien parlar amb els veïns i explicar-los la idea que 
tenen i el que faran, perquè els veïns quan veuen una gent amb una escala, ja diuen: 
«Escolta, tu no passaràs.» Això ha passat al casc antic. «No passaràs», i no han passat, i 
s’han anat. Ara, com a mínim si hi ha algun tècnic o alguna persona delegada de Telefònica 
que explica als veïns el que farem, «mira, això ho traurem, posarem un cable o així que sigui 
exactament...», doncs escolta’m, ja estarà... 

El Sr. Alcalde manifesta que els hem demanat que ho fessin i que ens enviessin la 
planificació, però ells s’emparen dient que això és el Departament de Màrqueting de Madrid 
qui decideix per on passarà, que no els avisen, i etcètera. Però hi estem a sobre, eh? 

El Sr. Abel manifesta que no, però ells avisen, en el moment en què pots connectar-te avisen 
ràpid, perquè al nostre carrer, per exemple, que ja l’han posat, ja han avisat i ja estan... I 
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t’avisen, truquen, «escolti, que ja té..., parli amb el 1004 o..., per demanar si li interessa la 
fibra òptica». 

El Sr. Alcalde manifesta que Sra. Laspalas, digui. 

La Sra. Laspalas manifesta que ¿las previsiones eran para octubre la fibra óptica toda ya en 
Cabrera, o no? 

El Sr. Alcalde manifesta que van dir que a finals d’any, com a molt tard, ho tindrien ja tot 
estès. Sí. Molt bé. Algun tema més? 

El Sr. Vilà manifesta que al casc antic està parat, eh? 

El Sr. Alcalde manifesta que sí? Bé, si ho han parat els veïns, hauran d’arribar ells a un 
acord amb els veïns. 

El Sr. Vilà manifesta que no, perquè no s’ha explicat bé per part de Telefónica als veïns. 
«Què fem? Farem això.» És això l’única cosa, no? No fer venir dues persones allà amb una 
escala, a clavar, «sí, lo haremos todo». No. Em sembla que el més bo per a Telefónica seria 
reunir els veïns i dir-los: «Farem això.» I els veïns llavors veurien que no són més cables, 
sinó que és fer una mica d’elegància... 

El Sr. Alcalde manifesta que nosaltres hem demanat explícitament que ens passin el plànol 
de per on ho passaran per poder avisar, l’Ajuntament fer d’intermediari i avisar també els 
veïns, poder-ho anunciar, però no ens ho han arribat a passar, no ens ho han arribat a 
concretar, van així. Ho lamentem.  

Molt bé, doncs, si no hi ha res més... Ah, perdó, sí, sí. Donem per tancat el Ple.  

I no havent-hi res més de què tractar, s’aixeca la sessió d’ordre de la Presidència, essent 
dos quarts de deu de la nit, en lloc i data UT SUPRA, que com a Secretari en certifico.  

 
Vist i Plau,  

El Secretari      L’Alcalde 

 

 


